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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİ’NİN 08 OCAK 2025 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR 

 

 
           TOPLANTIDA BULUNANLAR:  Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı 

                                                  ÜYELER:  Berna IŞIKDOĞAN,  Çetin  PEHLİVAN, Arzu 

KARATAŞ, Selim YAVUZ,  Şükrü AKSU, Mehmet ÖKSÜZ, Fatih UZUN, Aynur BEKİ, 

İbrahim TOKGÖZ, Murat YAVUZ, Durmuş USLU, Fatih AYDIN, Mehmet DEMİR, 

Mustafa DURAN,  Turgut DURMUŞ, Şahin KARPELİ, Tolga SARIŞEN, Birtan Kaan 

SAAT, Yahya Emrecan UZUNKAYA, Oğuz HAN, Tarık ERDEM, Mehmet Şah 

KIZILALTUN, Osman ARSLAN, Emin FİLİZ, Tuncer YALÇİN, İlhan ERMİŞ, Hüseyin 

ULUKAYA, Erdi ŞAHİN,  Sabahattin KUL.        

            TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Hüseyin ÇELİK, Nilsu SERTASLAN. 

 

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar yoklamayı alalım. 

          --Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Yoklama yapıldı.  

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Kimler var gruplarımızda, kimler yok. 

          --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım, 

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Olmayan arkadaşlarımızı söyleyelim. 

          --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım Cumhuriyet Halk Partisi meclis grubundan 

Nilsu SERTASLAN arkadaşımız, Hüseyin ÇELİK arkadaşımız, Tarık ERDEM arkadaşımız 

yetişebilirse yetişecek, yetişmediği takdirde izinli sayılmasını talep ediyoruz.  

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Adalet ve Kalkınma Partisi? 

          --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Biz tamamız Başkan,   

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Milliyetçi Hareket Partisi? Tam,  peki. Olmayan 

arkadaşlarımızın izinli sayılmalarını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

           Değerli çalışma arkadaşlarımız, siyasi partilerimizin çok kıymetli temsilcileri, Basın 

emekçilerimiz, Daire müdürlerimiz ve sevgili Gemlikliler, Gemlik Belediye Meclisi'nin          

8 Ocak 2025 Çarşamba günü saat 14.00'te İlçemiz Hamidiye Mahallesi, Kuvayi Milliye 

Bulvarı, No: 138 ‘de bulunan Belediyemiz Cemil Meriç Kültür Merkezi'nde yapacağı 2025 

yılı Ocak ayı Olağan meclis toplantısının öncelikle hayırlı uğurlu olmasını temenni ederek, 

gündemimizi açıyoruz, yoklamamızı yaptık. 

          04.12.2024 – 09.12.2024 tarihli olağan meclis görüşme tutanaklarını oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

          Teklifler bölümüne geçelim, bunu bir halledelim. Daha sonra gruplara söz vericez,  

bunu halletmemiz lazım öncelikle. Birinci Maddeye geçiyoruz. 1/1 ‘in maddesi. Buyurun 

arkadaşlar,  

        --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü'nün 2025 yılı Denetim 

Komisyonu üyelerinin seçilmesi ile ilgili yazısı. 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet, bu konuyla ilgili görüş bildirmek isteyen 

var mı? Buyurun Oğuz HAN Bey,  

        --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Saygıdeğer Başkanım, kıymetli meclis üyelerim ve kıymetli 

basın mensuplarımız, geçen dönem Denetim Komisyonunda Uğur SERTASLAN Başkanımız 

tüm partilerin temsilcilerine yer vermişti. Bu hususta sizlerde yer verecek misiniz sayın 

Başkan,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Teşekkür ederim. Güzel bir soru, ben de hemen bu 

güzel soruya şöyle cevap vereyim. Elbette ki arkadaşlar bu sonuçta Gemlik’i birlikte 

yöneticez iddiasıyla ve açıklığıyla iddiasıyla çıkan bir anlayışın böyle bir düşünceyi kabul 

etmemesi mümkün değil. 
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       Dolayısıyla teklifinizi ve düşüncenizi kabul ediyoruz. Beş kişilik bir komisyon 

kurulmasını ve bütün açıklığıyla, şeffaflığıyla hesap verilebilir bir belediyecilik anlayışının 

Gemlik'te tezahürünü hep birlikte sağlamak bizim hedefimiz. Dolayısıyla bu komisyonun 5 

kişiden oluşmasını arzu ediyoruz, var mı görüş bildirmek isteyen? Peki. Şükrü Bey Buyurun, 

    --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım şimdi Denetim Komisyonu 5393 sayılı belediye 

yasamızın 25.maddesinde son derece açık ve berraktır. Burdaki talep belirtilen şey her siyasi 

partinin oranlanmasına göre talep ediliyor ve o doğrultuda alınıyor. Burda daha öncede çok 

açık yüreklilikle söylüyoruz. Daha önce maalesef Gemlik Belediyesinde 5’ten 3’e düşürüldü. 

Burdaki temel bir yaklaşım şuydu; Muhalefet partisi 5’ten 3’e düşerse sorumluluk almasın, iç 

denetime tabi olmasın noktasında. Sizler de belirtiniz, biz Grubumuzun da ortak görüşü o 

doğrultuda sayısal olarak 3 sayısının uygun görmedik grubumuzda, 5 sayısını uygun gördük. 

Dolayısıyla 5 sayısının içerisinde üç tane Cumhuriyet Halk Partisi, bir tane Adalet ve 

Kalkınma Partisi, bir tane MHP'den giriyor, çünkü yasanın belirlediği oran bu doğrultuda.  Bir 

önceki senede ben İlçe Başkanıydım, daha öncede İlçe Başkanlığı yaptım. Gine bu 

oranlamaya özen gösterdik. Bunu paylaşmak istedim Başkanım.  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Teşekkür ederim kıymetli Başkanım. Evet Şükrü 

Başkanımın da dediği gibi daha önceki komisyon seçimlerini de incelediğimizde biz bunun 

adil olmadığını, dolayısıyla doğrusu neyse onu yapalım düşüncesiyle ki bu grubumuza çok 

teşekkür ediyorum. Tam bir uyum içerisinde bu düşünceye herkes katkı sundu, çok teşekkür 

ederim. 2 tane sayman arkadaşımız görev alacak, ben Kaan arkadaşımızı şöyle gözüme 

kestirdim ordan, Kaan destek verirsen, çünkü oylama yazılacak, bu taraftan da Çetin sen 

gözüme takıldın, beraber hallederseniz seviniriz. Faruk Bey bu arada biz hemen şey yapalım, 

zarfları dağıtalım.  

      --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım sayı, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Sayı konusunu oylucam şimdi.  

      --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Evet önce sayı konusunu oylatıcan şimdi ondan sonra 

gruplar kendi önerilerini paylaşacaklar Başkanım.  

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Doğrudur. Evet Denetim Komisyonunun 5 kişiden 

oluşmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

Teşekkür ederim. Evet, 

     --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Murat YAVUZ,  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   AK Parti adına Murat YAVUZ,  

     --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Milliyetçi Hareket Partisi adına Tuncer YALÇİN, 

     --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Cumhuriyet Halk Partisi grubundan Şükrü AKSU, Fatih 

UZUN ve Emin FİLİZ. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Teşekkür ederiz. Evet arkadaşlar sayım yapılırken 

biz diğer iki tane gündem maddemiz var. Hemen direkt görüşülmesi gereken onları da 

görüşelim sonra gruplara söz vericem. 1/2.Maddesini okuyalım arkadaşlar. 

     --Yahya Emrecan UZUNKAYA Meclis Üyesi: Zabıta Personelinin 2025 yılı fazla mesai 

ücretlerinin belirlenmesi ile ilgili yazısı. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Konuyla ilgili görüş bildirmek isteyen var mı 

arkadaşlar? İlgili maddenin okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

       İlgili maddenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Kafanıza 

takılan bir şey varsa söyleyebilirsiniz,   

    --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Sayın Başkanım 2025 yılı fazla mesai ücretlerinin 

belirlenmesi diyor. Bunu, 

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Anlatayım, anlatayım;  şimdi bu yasal bir şey 

arkadaşlar, burda Büyükşehir Belediyeleri kapsamında olan ve nüfusu yüzbin ’i geçen 

belediyeler şeklinde de ayırmış.  
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      Dolayısıyla biz Bursa Büyükşehir Belediyesi kapsamına girdiği içinde Ankara, İstanbul, 

İzmir gibi 3.129,00TL maksimum, yani siz belediye zabıtasına isterseniz 10.000,00TL.’lık bir 

mesai yaptırın saat bazında veya gün bazında ancak maksimum ödeyebileceğiniz rakam 

3.129,00TL.’dır bunu söylüyor, ya bu bizim değil bu yasanın belirlediği bir şey bu şu anda, 

bilginiz olsun. Ya bu bizim belirlediğimiz değil, yasanın bize öngördüğü miktarı burda 

oyluyoruz sadece.  

       Evet ilgili maddeyi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. Diğer bir, 

    --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün, Kadro 

İhdası - Veteriner İşleri Müdürlüğünün kurulması ile ilgili yazısı 

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: 2025 yılında zaten kurulması zorunlu görülen 

Veteriner İşleri Müdürlüğünün kurulmasıyla ilgili bir yazıdır. 

     İlgili, yazıyla ilgili, maddeyle ilgili görüş almak isteyen? Görüş bildirmek isteyen? Evet 

dediğim gibi görüşte verebiliriz. 

     İlgili Maddenin okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

      İlgili Maddenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile 

kabul edilmiştir.  

       Evet Direkt görüşülmesi gereken 2 tane 3 tane maddemiz vardı arkadaşlar bunları 

görüştük,  sayım devam ediyor. Bu arada Gruplara söz verebiliriz. Buyurun, buyurun Murat 

Bey,  

     --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Sayın Başkan, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, saygı 

değer hazırun, basınımızın kıymetli temsilcileri, yeni yılınızı en içten dileklerimle kutlarken 

sizleri şahsım ve grubum adına sevgi, saygı ve muhabbetle selamlıyorum. Meclis 

toplantımızın ilçemize ve milletimize hayırlı’ lar getirmesini temenni ediyorum. 

       İslam alemi olarak mübarek üç aylara girmiş bulunmaktayız, üç aylar islam dininde 

manevi değeri yüksek kabul edilen Recep, Şaban ve Ramazan aylarını kapsayan bir dönemdir. 

Rahmeti, mağfireti ve bereketi bol olan bu mübarek ayların birlik ve beraberliğimizi 

pekiştirmesini; sevgi, saygı ve hoşgörüyü arttırmasını, milli ve manevi duygularımızı 

güçlendirmesini vesile olmasını Cenab-ı Allah'tan niyaz ediyor, Müslüman kardeşlerimizin 

ızdıraplarının son bulmasının temenni ediyorum. 

        Bir neslin şarkıları ile büyüdüğü Usta sanatçı Ferdi TAYFUR maalesef son yolculuğuna 

uğurlamış bulunmaktayız. Türk Müziğinin unutulmaz sesi Ferdi TAYFUR 'a Allah'tan 

rahmet, ailesine ve sevenlerine başsağlığı diliyorum. Şarkılarıyla gönüllerde taht kuran büyük 

sanatçıyı daima hatırlayacağız, Mekânı cennet olsun. 

        Gemlik Amatör Spor Kulüpleri Birliği Olağanüstü Kongresiyle başkan seçilen Erdi 

ŞAHİN arkadaşımı ve yönetimini tebrik ediyor, başarılar diliyorum. 

        Ülkemizde gazetecilere sosyal ve ekonomik haklar sağlayan Türk basınının bir dönüm 

noktası olan 212 sayılı yasanın 10 Ocak 1961 yılında kabul edilmesiyle birlikte her yıl           

10 Ocak  çalışan gazeteciler günü olarak kutlanmaktadır. Bu vesileyle bu çok önemli işe emek 

ve gönül veren tüm basın mensuplarımıza sağlık, mutluluk ve başarılarla dolu bir meslek 

yaşamı diliyor, ebediyete intikal eden değerli basın mensuplarına, basın mensuplarına 

rahmetle anıyor, değerli basın mensuplarımızın 10 Ocak çalışan Gazeteciler Gününü 

kutluyorum. 

        Sarıkamış Harekâtı 22 Aralık 1914 günü başlayıp, 5 Ocak 1915 gününe kadar süren ve 

hüzünle sona eren I. Dünya Savaşı'nın önemli dönüm noktalarından biridir. Sarıkamış Türk 

Harp tarihinin en önemli muharebelerine sahne olmuş, ordumuz çok ağır şartlar altında bu 

muharebede hem düşmanla hem de soğuk kış şartlarına karşı kahramanca savaşmıştır. 
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        Sarıkamış bütün imkansızlıklara ve  kara kışa rağmen Mehmetçiğin vatanını korumak 

için inançla ve azimle verdiği mücadeleye tanıklık davet eden bir hüznün hikayesidir. 

Kahramanlığın,  kardeşliğin,  gayretin büyük bir azmin destanı olan Sarıkamış Harekâtı’ nın 

110. yıl dönümünde aziz milletimizin kurtuluş mücadelesinin ön sözünün yazıldığı 

Allahuekber Dağları'nda son sözleri kelime-i Şehadet kefenleri bembeyaz karlar olan 

kahramanlarımız başta olmak üzere vatan, millet, şanlı Albayrak ve kutsallarımız için uğruna 

canlarından vazgeçerek hakka yürüyen bu kutsal toprakları bizlere vatan  kılan tüm 

şehitlerimizi rahmet, minnet ve saygıyla anıyorum. 

        Evet 2024 yılını tamamlamış 2025 yılına merhaba demiş bulunmaktayız. Peki 2024 

yılında İlçemize neler yaşandı, neler yapıldı, neler eksik kaldı. Birlikte değerlendirelim. 2024 

yılı maalesef ilçemiz için çok olumsuz ve üzücü olaylarla geçmiş bulunmaktadır. 

Hafızalarımızı yokladığımızda ilçemizde yapılan, çok tartışılan ve ilçemize hiçbir katkı 

sunmayan Gastronomi festivalleri yapıldı. Maalesef sağlıksız ürünler, hijyen ortamı olmadan 

satıldı. Kendini bilmezlerin çaldığı Terör örgütünü öven müzikler ilçemize kaosa sebebiyet 

verecekti ki Allah'tan halkımız bu konuda duyarlı davrandı herhangi bir taşkınlık yaşanmadı. 

       Yine 2024 yılında Belediyenin mülkiyetinde olan esnafımıza Gemlik Belediyesi 

Encümeni tarafından %400, %500 oranında zam yapıldı. 

       Yine 2024 yılında Umurbey Hayvan Barınağında maalesef köpeklerin açlıktan birbirini 

parçaladığı talihsiz olaylara imza atıldı. 

        İlçemizde özellikle Terminal Köprüsü, Umurbey Kavşağı bölgesinde Trafik sorunu 

yaşanmasına rağmen bir çalışma yapılmadı. Burada yapılan günübirlik bir çalışma o bölgede 

trafik kaosuna sebebiyet vermiş ve uygulamadan hemen vazgeçilmiştir. Burada yapılacak olan 

çalışma için profesyonel ekiplerden destek alınması gerekmektedir. 

        Yine 2024 yılında Anayoldan Terminale yaya girişi Büyükşehir tarafından Gemlik 

Belediyesi'nin haberi olmadan yıkılmış, yıkım gerçekleştikten sonra haberi olan Belediye 

Başkanımızın müdahalesi sonucu tekrardan yapılmıştır. Uyumsuz çalışma sonucu bir gün 

Büyükşehir Belediyesi tarafından yıkılan yaya girişinin ertesi gün Gemlik Belediyesi 

tarafından yapımına başlanmıştır. Ancak buradaki maliyet maalesef halkımızın cebinden 

çıkmıştır. 

         İlçemiz de Kentsel dönüşüm ile ilgili kayda değer herhangi bir çalışma yapılmamıştır. 

AK Parti ve Alinur Başkan zamanında bitmiş ve hazır olmasına rağmen Termal Tesis hala 

açılmamış, Halkımızın hizmetine sunulmamıştır. Tesisin açılmaması için bir neden varsa 

bunun açıklanmasını talep etmekteyiz. 

        Geçen ay gündemi meşgul eden bir başka olay Basın danışmanına ödenen meblağlar, 

bununla ilgili olarak Fatih UZUN' un, İbrahim TOKGÖZ ‘ün ilgili kişilerin çeşitli ve birbirini 

tutmayan açıklamaları oldu. 

        Başkanım bununla ilgili olarak mecliste konuşmanızda danışmanınıza aylık 40.000,00TL 

ödeme yaptığınızı beyan etmiştiniz. Ancak ilgili şirketten Gemlik Belediyesi iştirakleri olan 

Gemtaş İnşaat A.Ş. ve Gemtar Tarım A.Ş. faturalar kesilmiştir.  

       Belediye şirketlerine ve belediyeye kaç adet, hangi tutarlarda faturalar kesilmiştir? 

Belediye şirketler ilgili firmalardan hangi hizmetleri almışlardır? Bizim bildiğimiz Gemtar 

Tarım A.Ş. ‘ye herhangi bir hizmet vermemiş, Gemtaş A.Ş. ‘nin de Kent Lokantası yemekler 

70,00TL günlük menüsünü sosyal medyasında paylaşmıştır. Bu paylaşımın bedeli aylık olarak 

60.000,00TL. midir?  

       Bu mecliste Başkan tarafından telaffuz edilen 40.000,00TL. yerine neden 60.000,00TL. 

ödeme yapılmıştır. Bu konu ile ilgili CHP Meclis Üyesi ve Gemtar A.Ş. ‘nin Yönetim Kurulu 

Başkanı Fatih UZUN arkadaşımızın açıklaması şu şekilde oldu. Anılan firma ile reklam 

anlaşmamız mevcuttur. Nisan ayından itibaren beş ay boyunca KDV dahil 24.000,00TL., 

Eylül ayından itibaren de KDV dahil 30.000,00TL fatura kesildiğini, firmanın sosyal medya 

hesaplarını yönettiğini söylediniz.  
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       Gemtaş A.Ş. için firmanın yaptığı paylaşım 12 adet. Acaba kendi şirketiniz olsa bu 

hizmet karşılığında bu paraları öder miydiniz? 

       Umut Bey hakkında suç duyurusunda bulunacağınızı beyan ettiniz. Acaba kendiniz 

hakkında suç duyurusunda bulundunuz mu? 

       Akabinde bir başka açıklamada sayın İbrahim TOKGÖZ ‘den geldi. Basın firması ile       

1 Nisan – 31 Aralık tarihlerini kapsayan 500.000.00TL. artı KDV bedelle dokuz aylık hizmet 

sözleşmesi yapıldığını beyan ettiniz. 500.000.00TL. ‘yi dokuz ay’a böldüğümüzde karşımıza 

55.555,00TL.’lik aylık bir rakam çıkmaktadır. 2024 yılını kapsayan ve 9 aylık olan bu 

sözleşmeden bahsettiğinize göre bu sözleşme 2024 Nisan ayında yapılmış olması gerekir ve 

şayet öyleyse 55.555,00TL.’lik ödeme Başkan tarafından sanırım Ağustos ayındaydı, 

Toplantınızda 40.000,00TL. olarak neden lanse edildi. Başkan bize mecliste 40.000,00TL. 

dediğine göre Gemlik halkı bu konuda kandırılmış mıdır? 

        İbrahim Bey'in konuşmasının devamında rakamları yükselterek bizi suçlu duruma 

düşürmeye çalıştınız. Bu olayı eleştiren siyasi partileri ve basını etik ve ahlaki bulmuyorum 

diyerek basını ve partileri suçladınız.  Bu açıklanan rakamlar benim ifade ettiğim rakamlar 

olmayıp tamamen sizin açıklamalarınızdan çıkarılan rakamlardır. Belediye Başkanımızın 

açıkladığı rakam ile sizlerin beyan ettiği rakamları karşılaştırıldığında kusura bakmayın ama 

olayı bizde etik ve ahlaki bulmuyoruz. Yaptığınız açıklamalardan Firmaya ne kadar ödendi? 

Hala firmaya ne borç kaldı? Aylık ödemeleri ne kadardı? Bir Mali Müşavir olarak ben bile 

kavrayabilmiş değilim. 

         Yine konuşmanızın devamında bu olay yaşandığında Sabaha kadar uyuyamadık, 

akabinde 4 saat toplantı yaptık dediniz. Eğer olay sadece sizin lanse ettiğiniz gibi iki ortağın 

yaşadığı bir polemik ise neden sabaha kadar uyuyamadınız?  Neden 4 saat toplantı yaptınız? 

Bu toplantıda neler konuştunuz?  Devam ediyorum açıklamalarınıza; Son zamanlar o kadar 

çok üstümüze geliniyor ki sürekli eleştiri bombardımanına tutuluyoruz. Haksız yere 

eleştiriliyoruz diyorsunuz.  

         Eleştirilerinizin, eleştirilmenizin sebebi aslında çok açık ve net. İlçede başarısız 

Gastronomi Festivalleri yapılırken, Hayvan Barınağında 47 canımız açlıktan ölürken, İlçede 

her ay genel basına haber olarak yansıyan olaylar olurken, başarılı hiçbir projeye imza atmaz 

iken, İlçe halkından, Meclis üyelerinden, Basından takdir ve alkış mı beklemektesiniz.  

         Gemlik Life' a yapılan ödemeler ortakları arasında yaşanan uyuşmazlıktan dolayı ortaya 

çıkmış bulunmaktadır. Acaba Belediye şirketlerinden başka firmalara da bu tür haksız 

ödemeler yapılmış mıdır?  Belediye şirketlerinin Mali verilerini istediğimiz bir meclis 

toplantısında istenilenin Mali verilerinin verilmemesinin gerçek sebebi bu tür haksız ödemeler 

olabilir mi?  

         Ayrıca Gemlik Belediyesi ve belediye şirketleri haricinde Gemlik Life tarafından 

Büyükşehir Belediyesi'ne 50.000,00TL. + 50.000,00TL. toplamda 100.000,00TL. ‘lık fatura 

kesilmiş midir? 

         Sizlerden ricam ilgili firmadan düzenlenmiş faturaların ve hizmet sözleşmelerinin 

Çarşamba günü, Meclis toplantımızda Pazartesi günü Meclis toplantısında Meclis üyelerimize 

dağıtılmasını talep etmekteyiz.   

         Bu tutarlar bu şirketlere ödenirken hiç mi vicdanınız sızlamadı. Sonuçta bu paralar 

babanızın parası değil, Gemlik halkının parasıdır.  

         Birde Başkanım geçenlerde yaptığınız, katıldığınız bir canlı yayın programında şirketin 

Mali Müşavirinin bir muhalefet meclis üyesi olduğunu söylemişsiniz. Buradan yaptığınız bu 

yanlış açıklamanın kendinizce düzeltilmesini talep etmekteyim.  

        2024 yılında üzerine düşülmesi gereken ama çalışma yapılmayan bir diğer sorunumuz 

ilçemizdeki dereler. Maalesef derelerimiz çok pis ve farelere yuva olmuş bulunmaktadır. 

Başkanımızın beyanlarına göre burada çalışmalar devam etmekte olup, acilen çözülmesini 

beklemekteyiz 
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        Hakkınızı da verelim bu arada. 2024 yılında Gemlik'te yapılanlara gelince; Gemlik 

Belediyesi önüne zeytin ağacı düzenlemeniz, dokuz aylık süreçte Gemlik'e güzel bir eser 

olarak kazandırıldı. 14 senedir ücretsiz olarak işlemekte olan Aşevimiz tadilat yapılarak 

ücretli olarak Kent Lokantasına dönüştürüldü. Dokuz aylık süreçte yapılan bu hizmetler için 

Gemlik halkı adına sizlere teşekkür ederiz. 

         Birinci viteste takılı kalan Belediye hizmetlerinin 2025 yılında hızlandırılarak 

halkımızın beklentilerini karşılayan bir yıl olması temennisiyle Meclis toplantımızın ilçemize, 

halkımıza hayırlara vesile olması dileklerimle hepinizi sevgi ve saygı ile selamlıyorum. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Murat'ı da alkışladım bu arada, 

Murat görmedin baksan, peki. Var mı söz almak isteyen arkadaşlar, 

      --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım Murat kronometreye bakıyordu o yüzden sizi 

göremedi, kusura bakmayın yani. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Estağfurullah ne demek, her şeyden önce Murat'ın 

nezaketi için ve kullandığı üslup için çok teşekkür ederim. Bir hafif bir sekme oldu, orada bir 

sanırım yağ dökülmüştü yolda kaydı ama toparladı tekrar, işte şarampole yuvarlanıyordu az 

daha.  Milliyetçi Hareket Partisi'nin Grup sözcüsünü davet edelim. Buyurun, 

      --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Sayın Başkan, sayın meclis, değerli Gemlikliler, 

sizleri Milliyetçi Hareket Partisi grubu adına saygı ve sevgi ile selamlıyorum. 

      Yeni yılın ilk toplantısında alacağımız kararların Gemlik'imize hayırlar getirmesini 

temenni ediyorum. Bununla birlikte yeni yılın hem ilçemize hem ülkemize hayırlı olmasını 

tüm vatandaşlarımıza sağlık, mutluluk, huzur getirmesini diliyorum. 

       Yeni yılla birlikte başlayan yeni yılla birlikte manevi aylarda başlamış oldu. Recep 

Allah'ın ay’ı,  Şaban benim ay ’ım, Ramazan ise ümmetimin ay’ı  dır şeklinde Allah resulü bu 

manevi ayları tanımını yapmıştır. Bu duygu ve düşüncelerle üç aylarımızın hayırlı olmasını, 

kötülüklerden arındığımız, yaptığımız hatalardan dersler çıkardığımız bir dönem olmasını ve 

hep birlikte sağlıklı, huzurlu, coşkulu bir şekilde Ramazan Bayramı'nı ermeyi Yüce 

Rabb'imden niyaz ediyorum. 

       Kamuoyunu aydınlatmak için her koşulda sorumluluk duygusu içinde çalışan basın 

mensuplarımızın 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Gününü kutlarım. 

       Sayın Başkan bundan önceki toplantılarda da dönem dönem dile getirdiğimiz konu ne 

yazık ki bu ayki toplantı öncesinde de vuku bulmuştur. 

       Elimde değerli hazirun ’a göstermiş olduğum evrak bu ay ki Gemlik Belediye Meclisi'nin 

toplantı gündemidir. Sekiz teklif ve dört rapordan oluşmaktadır. Defaatle dile getirdiğimiz 

ortalama 120.000 vatandaşımızın yaşadığı güzide ilçemizin birçok sorunu ve çözüm bekleyen 

konuları varken Belediye Meclis gündeminin cılız olması ise düşündürücüdür.   

       Değerli hemşerilerimize hizmet götürme iddiasında olan bir belediye ve yönetimi adeta 

gündem maddesi oluşturmayacak noktaya gelmiştir. Meclis uhdesinde bulunan komisyonlarda 

ise toplantılar yapılmamaktadır, yapılamamaktadır. Buradan hem sizlere hem de Komisyon 

Başkanlarına soruyorum? Hemşerilerimizin birçok sorunun ön çözümü için görüşülmesi 

gereken konularda, konuların bu toplantılarda görüşülmesi gerekirken yapılmaması ve meclis 

gündeminin oluşturulamaması sabitken neden komisyon toplantıları yapılamamaktadır. 

       Hülâsa; “Hasan dağı arpalıktır eğer saban yürürse,  

                      Her derede bir değirmen eğer suyu gelirse,  

                      Her kümesten bir tavuk eğer köylü verirse, 

                      Güzel gidiş bu gidiş sonu gelirse”. 

       Geçtiğimiz günlerde de Gemlik Belediyesi ile ilgili birden fazla haber basında yer aldı. 

Bu konularla ilgili olarak da şunları söylemek istiyorum; Öncelikli olarak Umurbey Hayvan 

Barınağında yaşanan üzücü olaylar neticesinde mevcut hayvan barınağının son durumu nedir?  

        İçerisinde bulunan canlıların son durumu hakkında ve de seçim vaadiniz olan            

Patili Canlar Yaşam Parkı konularında kamuoyunun aydınlatılmasını talep ederim. 
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       Akabinde sosyal medya vatandaşlarımız Terme'nin açıldığına ve kullanıldığına dair 

paylaşım yapmaktadır. Mevcut Terme ne zaman açılacaktır?  Ne gibi eksiklikler var ki hala 

tamamlanamamıştır. Buranın işletme hakkı Gemlik Belediyesi'nde mi yoksa Bursa 

Büyükşehir Belediyesi uhdesinde mi olacaktır?  

       Yine geçtiğimiz günlerde sosyal medya hesabınızdan Nisan Ay’ı gelmeden 23 Nisan 

Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramını veyahut 19 Mayıs Gençlik ve Spor Bayramı 

kutladığınızı düşündük. 

        Sayın Başkan daha öncelerden de defaatle dile getirdiğimiz konu ve kırmızı çizgiler 

ısrarla tarafınızca görmemezlikten gelinmektedir. Bu konuları dile getirdiğimiz zaman biz 

Gemlik'e hizmet için seçildik, bizim rozetimiz Gemlik Belediyesidir şeklinde savunmalarda 

da bulunmaktasınız. Ancak Cumhuriyet Halk Partisi Osmangazi Gençlik Kollarının başlatmış 

olduğu Proje kapsamında Belediye Makamına bu saygıdeğer Gençlik Kolları Başkanını 

oturtturarak paylaşım yapıyorsunuz. Oturtmuş olduğunuz makam belediye başkanlık 

makamıdır. Bu yüzden az önce bayram mı kutladınız diye dile getirdim. Devlet hiyerarşisi 

içerisinde kimin nereye ve ne zaman oturacağı, nereden kalkacağı belli iken bu keyfi 

uygulamalar kamuoyunda ciddiyet zafiyetine sebebiyet vermektedir. 

        Son olarak; Basın Danışmanınız üzerinden çıkan haberler ve akabinde Basın 

Danışmanınızın istifası sonrasında bugün bu meclis toplantısını gerçekleştiriyoruz. Daha 

önceden meclis yayınlarını basın danışmanınızın da ortağı olduğu firma canlı yayın sürecinizi, 

canlı yayın sürecini organize ediyordum. Bundan sonraki süreçte canlı yayını kim yapacak, 

bununla birlikte Basın Danışmanınız kim olacak ve Belediyenin Basın İşlerinin durumu nasıl 

çözüme kavuşturulacaktır. Bununla birlikte bu konu hakkında başta siz olmak üzere 

belediyenin resmi makamlarından açıklama beklerken açıklama belediye başkan vekili 

olduğunu dile getiren sayın İbrahim TOKGÖZ beyefendiden geldi. 

         Şimdi buradan soruyorum; Belediye Başkan Vekilliği adı altında resmiyette bir statü   

var mıdır?  Belediye kanununa baktım, böyle bir güncelleme yok.  Nisan Ay ‘ında burada 

yaptığımız seçimde Belediye Başkan Vekili olarak Şükrü Bey seçildi. Demek ki neymiş 

Belediye Başkan Vekili diye bir statü yokmuş.  Ne varmış, Belediye Başkan Vekili statüsü 

varmış. Belediye Kanunu Madde 40 ‘da:  “Belediye Başkanı izin, hastalık veya başka bir 

sebeple görev başında bulunmadığı hallerde bu süre içinde kendisine vekalet etmek üzere 

belediye meclis üyeleri arasından birini başkan vekili olarak görevlendirilir. “ Şeklinde ibare 

mevcut.  Yani siz yasanın belirttiği sebepler oluşursa belirli bir süre için bir meclis üyesini 

görevlendirilebilirsiniz.  Bu dönemde İzinde miydiniz? Hasta mıydınız? Bu sorulara cevabınız 

Evet ise İbrahim Bey ‘in görevlendirme yazınızı da görmek isteriz. 

          Hülâsa sayın hazirun; düzenli olarak bir başkan vekili yasaya göre yapılamaz. Bugün A 

şahsı iken yarın B şahsı başkan vekili olabilir. Yok ben düzenli olarak yaptım diyorsunuz da 

bu da oldu diyorsanız biz bu durumu kamuoyunun takdirine bırakıyoruz. Anladığım kadarıyla 

az önce yasanın belirttiği durum yokken sayın İbrahim Bey açıklama yapmıştır. Açıklamanın 

içeriğine girmiyorum, içeriyi zaten basın tarafından ciddi bir şekilde tepki ile karşılandığı da 

malumunuzdur. Bu konuda gerekli açıklamayı yapmayı yetkili olan kişi belediye başkanı 

olarak siz, siz değilseniz de başkan yardımcılarınız veya Mali İşler Müdürlüğünüz tarafından 

yapılmalıdır. Ancak tüm bu uygulamalar devlet hiyerarşisi, gelenek, görenek kanun ve 

nizamlara aykırı bir şekilde işletilmektedir. Bu duygu ve düşüncelerle siz sayın heyetinizi ve 

sayın başkanlık makamınızı saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Büyük Birlik Partisi,  

        --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  Başkanım, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Buyur Selim Bey.  

        --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  Başkanım canlı yayın şu anda yok mu? 

        --Meclis Üyesi: Var, var,  
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        --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Yok arkadaşımız sordu o yüzden merak ettim yani, 

tamam teşekkür ederim.    

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Cevap verecem ona da verecem,  not alıyorum. 

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Konuşabiliriz değil mi Başkan. Sayın Başkan, kıymetli 

Meclis Üyeleri ve Gemlik’imizin güzide basın mensupları hepinizi Büyük Birlik Partisi grubu 

adına selamla, saygıyla selamlıyorum. 

       Öncelikle sayın Başkan daha önceki Meclisi'nde de belirttiğin gibi Grup Başkanları 

görüşüp dönüş sağlayacaktı ama halen bir dönüş yok. İstiklal Marşı ve saygı duruşu ile ilgili 

herhangi bir adım atılmamıştır. Burdan da tüm basın mensuplarına tekrar bildiriyorum. Daha 

önceki verdiğim sözlü önergem; Meclislerimizde İstiklal Marşı ve saygı duruşu için bir 

önerge vermiştim ama CHP Grubundan bir dönüş yok. Ortak bir karar verilip dönüş olacaktı 

ama bu adımla ilgili bir adım atılmadı, bunu da bildirmek isterim sizlere de. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Buna özel bir cevap verecem ben, not alıyorum. 

     --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Ve aynı zamanda geçtiğimiz günlerde biliyorsunuz ekmeğe 

bir zam geldi 15,00TL. bandında oldu, bu unlu mamuller komisyonunda bildiğiniz üzere 

Esnaf Odası var, Sanayi Odası var ve bir de Belediye Başkanımız var.  Ben burdan Belediye 

Başkanımıza sormak isterim; Komisyonda %50 ekmeğe zam ’a oylama yaptınız mı sayın 

Başkan. Bunla ilgili kamuoyunu aydınlatırsanız ve yaptıysanız bu onay verdiyseniz 

Belediyemiz çalışanları personellerimize de bu oranda zam verilmesi hususunda 

desteklerinize ve bilgilerinize sunarım. Eğer ekmeğe zam verdiyseniz %50, bugün çalışan 

belediye personellerimize de aynı oranda artış verilmesi hususunda bilgilerinize sunarım. 

        Ve geçtiğimiz dönemde daha önceki meclisimizde Gemtar ’la ilgili bir açıklama 

yapmıştım. Gemtar zeytin alımı yapmayacak mı? Sezon bitiyor ve bu sorularıma bu önergeme 

hızlıca bir yanıt olarak 100 tona yakın bir zeytin almıştır Gemlikli vatandaşlarımızdan, bu 

hususta Belediye Başkanımızı, Mustafa BOZBEY Bursa Büyükşehir Belediye Başkanımıza 

teşekkür ediyoruz. Biz dedik ya daha önce de Büyük Birlik Partisi olarak halkın yararına 

muhalefettik, yapıcı bir muhalefettik. Kim Gemlik için bir taş koyabiliyorsa ne mutlu ona, 

bizler de burda Gemlik Halkının temsilcisiyiz Büyük Birlik Partisi grubu adına ve her zaman 

mazlumun yanında zalimin karşısında olacaz. Bu da böyle biline.  

         Ve diğer bir konu;  az önce Denetim Komisyonu ile ilgili bir şeyler sundum ben, görüş 

bildirdim. Yalnız Cumhuriyet Halk Partisi üç isimle geldi, normalde meclisimizde dört parti 

var. Büyük Birlik Partisi, AK Parti, Milliyetçi Hareket Partisi ve Cumhuriyet Halk Partisi. 

Burdan tasarruf edip bir kişi Cumhuriyet Halk Partisi Büyük Birliğe bir yer veremedi mi ve 

aynı zamanda bir çekincesi mi vardı denetimde olmamda. Bunla ilgili bir cevap istiyorum. 

         Ve ayrı zamanda daha önce meclis önergelerimden; Umurbey Atatürk Caddesi ile 

Kocatepe Sokağın kesiştiği Köy yolu ve Stadyum yolunun başında bulunan üç yol ağzına 

kavşak yapılması ile ilgili bir önerge vermiştik. Bu önergemiz kabul oldu, burdan da bir 

Umurbey’li Abilerimize, Ablalarımıza, Mahallelerimize hayırlı olsun şimdiden, belirttiği 

sorunların uygun görülmüştür ve bu da Büyük Birlik Partisi aracılığıyla Meclise sunulmuş ve 

milletin belediyeye uzanan eli olmuştur. 

        Ve ayrı zamanda diğer bir konumuz Hayvan Barınakları ile ilgili;  Daha önce de 

belirttiğim üzere birkaç kez önerge vermiştim bu barınaklarla ilgili. Daha konforlu daha geniş 

bir barınak olması gerekiyordu. Belediye Başkanımız bunla ilgili Engürü’ de 20 dönüm 

araziye bir çalışma yapılacağı söylenmişti ve en son barınakta çıkan skandaldan önce mecliste 

tekrar gündeme getirmiştim Sokak Hayvanlarımız ile ilgili ama Akşamına veya bir sonraki 

gün böyle dramatik bir olay yaşandı. Ve ayrı zamanda şu an barınak bir işlem görmemektedir. 

Kısırlaştırma yapılmadığı için popülasyon hızla artıyor. Şimdi uyuz ve diğer hayvan 

hastalıkları hızla yayılıyor, aşılama yapılmadığı için her an kuduz vakası yaşanabilir.  
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      Sokak’ta aç, susuz  ve hasta hayvanlar adet ölüme terk edilmiş durumda. Bunun yanında 

hayvan severler çok yüksek fiyatlarla hayvanları özel Veteriner Kliniklerinde tedavi ettirmeye 

ve yaşatmaya çalışıyor. Sokaktaki artan hayvan nüfusundan  insanlarda rahatsız ve olumsuz 

bir olay yaşanmasından tedirgin. 

       Sayın Başkan siz Bakımevini daha işlevsel hale getirmek yerine kapatmayı çözüm 

gördünüz ama şehirde yaşanacak olumsuz bir durumda hayvanları suçlu görüp cezayı 

hayvanlara keseceksiniz. Sorunları çözmek yerine yok sayma anlayışından vazgeçelim ve 

sokak hayvanlarımıza sahip çıkalım, saygı ve sevgilerimi sunuyorum. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Cumhuriyet Halk Partisi; 

     --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Çok kıymetli Belediye Başkanım, değerli meclis üyesi 

arkadaşlarım, Cumhuriyet Halk Partimizin çok değerli Başkanı, Saadet Partimizin  değerli 

İlçe Başkanı, Zafer Partimizin değerli İlçe Başkanı, Gelecek Partilerimizin değerli 

yöneticileri, basınımızın çok değerli temsilcileri, Belediyemizin çok değerli çalışma 

arkadaşlarımız, değerli bürokratlar, bugün meclisimizi izlemeye gelen değerli vatandaşlarımız 

hepinizi Cumhuriyet Halk Partisi grubu adına saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. 

        Öncelikle 2025 yılının ilk meclis toplantısını yapıyoruz. Bu meclis toplantısının İlçemize 

hayırlar getirmesini, aldığımız kararların İlçemize hayırlı olmasını diliyorum. 

        Ayrıca 2025 yılının ilçemize, ilçemizdeki bütün vatandaşlara, ülkemizdeki vatandaşlara 

barış, huzur, sağlık, mutluluk getirmesini temenni ediyorum. Her şeyden önce sağlıklı bir 

hayat diliyorum.  

        Yine Üç ayların müjdecisi Regaip Kandilimizin ilçemize sağlık, ilçemizdeki 

vatandaşlarımıza sağlık, huzur getirmesini diliyorum.  Tüm İslam aleminin Kandilini bu 

vesileyle kutluyorum. Bu sürenin 3 aylık, aylık süresinin insanlara işlerinde bereket, 

hayatlarında huzur, hayatlarında sağlık getirmesini temenni ediyorum. 

         İki meclis arasında Balıkesir'de bir mühimmat firmasında çıkan patlama sonucunda 

onbir tane emekçi vatandaşımızı kaybettik, çoğu kadın emekçi kardeşlerimizdi, bu emekçi 

kardeşlerimize Allah'tan rahmet diliyorum, kederli ailelerine başsağlığı diliyorum, yaralılara 

şifalar diliyorum. 

        5 Ocak Dünya Çevre Koruma Günü, zaman zaman burda hep söyleriz, bahsederiz. Bu 

vesileyle tekrar bir kere daha ve önümüzdeki süreçte, süreç zaman olursa tekrar söylemeye 

devam edecem. Çevre insan sağlığıyla eşgüdümde yürür. Çevrenin berraklığı, çevrenin 

temizliği, çevrenin kirletsiz maddelerden oluşması, insan sağlığının berraklaşmasını sağlar.  

Bu vesileyle çağrımı tekrar yeniliyorum. Ne olur ilçemizdeki vatandaşlara sesleniyorum; 

Elimizdeki çöpleri bulunduğumuz en kısa mesafedeki çöp kutularına atmayalım, çevremizde 

attığımız izmaritlerin hepsi, kâğıtların hepsi, poşetlerin hepsi, naylonların hepsi insan sağlığını 

tehdit ediyor. Dolayısıyla bu duyarlılık aynı zamanda kendimize, ailemize, çocuklarımıza ve 

insanlığa hizmet oluruz.  

        Meclis Üyesi gurubuyla, meclis üyesi arkadaşlarla beraber Gagauzia Özerk 

Cumhuriyeti'ne gittik. Kendileri, hepimiz, hepimiz;  Yerlerde, Sokaklarda, Caddelerde bir 

tane izmarit göremedik arkadaşlar, bir tane kâğıt parçası göremedik. Bu kadar berrak ve bu 

kadar netti, bu vesileyle çevre bilincinin mutlaka oluşması lazım. Hatta Okullarda dahi 

okutulması gerekiyor diye düşünüyorum. 

        10 Ocak Çalışan  Gazeteciler günü. Evet Çalışan Gazeteciler, patron gazetecileri çalışan 

gazeteci ama biz tümüyle bu anlamlı günü kutluyoruz. Yazılarıyla, düşünceleriyle, ilkeleriyle, 

kalemini,  kalemini iktidardan yana kullanmayan herkese kendi özgür iradesiyle yazan kendi 

özgür düşüncesini paylaşan kamu yararına toplum yararına bütün gazetecilerin bu anlamlı 

gününü kutluyoruz. 
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        Ve önümüzdeki süreçte onların sağlıklı kendi düşüncesini hiçbir iradenin hiçbir baskının 

altında kalmadan ifade etmeleri hem ülkemizin demokrasisi, hem ülkemizin aydınlanması, 

hem ülkemizin haber alma noktasında katkısı olacaktır. Bu vesileyle tekrar onların çok zor 

şartlarda çalıştığını ciddi ekonomik koşullar içerisinde çalıştığını da bilincindeyim. Hatta bu 

konuda halen düşüncesinden dolayı cezaevinde olan gazeteciler de söz konusu. Umarım, 

dilerim önümüzdeki süreçte kimse düşüncesinden dolayı artık cezaevinde de kalmaz ve 

çalışan arkadaşımız özellikle yerel basın bağlamında söylüyorum. Ekonomik anlamda önü 

açılır, onların da kendi ayakları üzerinde durabilecek bir anlayış egemen olur diye 

düşünüyorum. 

        Kulüpler Birliği Başkanlığımıza meclis üyesi arkadaşımız Erdi ŞAHİN ve yönetimi 

kutluyorum, başarılar diliyorum. Güzel başarılara imza atacağından hiçbir şüphem yok, 

kendilerini tekrar alkışlıyoruz.  

        Arkadaşlarımız da söyledi;  Sarıkamış tarihimizin en karanlık en acı izahı bile yapılmaz, 

seksenbin’in üzerinde askerimizi, yurttaşlarımızı kaybettik. Özetle Allah'tan rahmet diliyorum 

kendilerine, acı bir olaydı. Tarihimiz her gün o geldiğinde o acıyı yaşarız, belgesellerde ve 

sinemalarda hep onları seyretmişizdir değerli arkadaşlarım.  

         Bir, iki konuyu daha diyeceğim ama bir tek konuya açıklık getirmek istiyorum 

arkadaşlar. Komisyon çalışmalarla ilgili Grup Başkan Vekilimiz bir düşüncesini paylaştı 

komisyonların çalışmadığına dair ilgili. 

         Değerli arkadaşlarım, bir tane komisyondan örnek vereyim; sanıyorum arkadaşımızda o 

Komisyonun içinde bizzat.  Geldikleri gün yaklaşık 70 tane madde vardı. O komisyon bu 

kadar kısa süre içerisinde çalışarak hatta güne düşürerek, anlık çalışmalar yaparak bu 70 tane 

maddeyi görüşerek meclisimizin huzuruna getirdiler ve karara bağladılar. Dolayısıyla bu 

konuda bir yanılgım varsa arkadaşların elinde bilgileri varsa onu lütfen düzeltsinler.  

          Bu anlamıyla mutlaka dilekçeler yazılması lazım. Talepler oluşması, biliyorsunuz 

arkadaşlar vatandaşın talebi gelecek ne ise meclis onu ilgili İhtisas Komisyonuna havale 

edecek, o İhtisas Komisyonunda o havale edilen konuları görüşüp meclise tekrar konuyu 

getirecek, mecliste görüşecek. Dolayısıyla meclise gelmeyen bir konuyu mecliste havale 

edemez, İhtisas Komisyonu adı ne olursa olsun kendiliğinden orda bir konuyu gündemine alıp 

ve görüşemez. Bu bağlamda Komisyondaki arkadaşlarımızı ben muhalefetiyle, iktidarıyla 

teşekkür ediyorum, çalışıyorlar. Gündeminde değerlendiriyorlar, bazı konularda 

komisyonlardaki konular ilgili kurumlardan görüş istedikleri için onlar da zorunlu olarak 

beklemekte kalıyorlar.  

         Şimdi ben Milliyetçi Hareket Partisi Grup Başkanımız açıkçası çok da anlamadı ama bir 

açıklık getireyim, belki de ben de anlamamış olabilirim. Benimle ilgili bir, Meclis Başkan 

Vekilliğinin oylatıldığını söyledi. Böyle bir,  böyle böyle demedi böyle, 

       --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Böyle demedi.  Sayın Başkan, Kaan arkadaşımız şöyle 

söyledi; İbrahim Bey’in bir açıklaması vardı medyada, işte son gündemde güne gelen 

gündeme gelen danışmanlarla alakalı, orda şöyle söylemişti; Ben Başkan Vekiliyim, Başkan 

Meclis Vekiliyim. Bizde, Kaan arkadaşımız da şunu söyledi; Başkan Vekili yok, Başkan 

Vekilimiz; Belediye Başkanımız hasta olur, vesaire izne çıkar, yerine bir belediye meclis 

üyemizi başkan vekili olarak bırakır. Biz oylamayı Şükrü abimize, Şükrü AKSU ’yu Belediye 

Meclis Başkanı olarak seçtik Başkan Vekili olarak diye. 

       --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Peki, peki.  Yani orda şu arkadaşlar biz o gün iki tane 

Meclis Başkan Vekili seçtik. Meclis Başkan Vekilinin görevleri bellidir, doğrudur. Belediye 

Başkan Vekilini de görevi bellidir, başkanının olmadığıdır konularda.  

        Sanıyorum İbrahim Bey orda, zaten kendisi konuşacak mısınız? Peki. Sanıyorum burda 

vermek istediği mesaj; belediye meclis başkan vekili olarak söylemek istemişti. Ben öyle en 

azından ben öyle düşünüyorum bu anlamda.  
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       Şimdi arkadaşlar Denetim Komisyonundaki arkadaşımızla ilgili Büyük Birlik Partisi'nin 

arkadaşımızın önerisi. Şimdi değerli arkadaşlar yasalar var, yasalar belirlemiş kimin nereye 

gideceğini belirlemiş Dolayısıyla İhtisas Komisyonlarını kiminle gideceğini, dolayısıyla bizim 

Şunu şu parti girsin şu partisi girmesin deme hakkına sahip değiliz. Israrla arkadaşımız 

Komisyonlarda görev yapmak istiyorsa kendi partisi zaten Cumhur İttifakı’nın içinde, Türkiye 

Büyük Millet Meclisi'nde şu anda hükümette destek veriyor. Gemlik'te de zaten birlikte 

seçime girdiniz, birlikte aynı listenin içindeyseniz, tek bir parti ile beraber seçime girdiniz. 

Dolayısıyla ilgili şu anda komisyonlarda grubu, grup hakkı elde eden parti herhangi bir 

komisyonda size bu görevi kendi arkadaşını göstermeyip, size bu görevi komisyonda 

bırakabilir diye düşünüyorum.  

        Değerli arkadaşlar bir zeytin dönemi yaşadık, yaşıyoruz, yaşamaya devam ediyoruz. 

Gerçekten Zeytinci Üretici köylü beklediği ürünü beklediği oranda satamadım, bu konuda 

girdi maliyetleri yüksek olduğu için bunlar nedir? Mazottur, gübredir,  ilaçtır. Böyle olunca da 

maalesef geçen sene fiyatın çok altında kaldı, kalınca adam bu sene verimi çok çok yüksekti, 

yüksek olunca da ilgili tüccar yeteri kadar aldı. Marmara birlik de yeteri kadar aldı ama köylü 

bu konuda piyasa aşağıya doğru bir çekilme söz konusu oldu. Şimdi dünyanın her tarafında 

zeytin özel bir mahsuldür. Diğer meyve ağaçlarından farklıdır, bizim yasalarımızda da 

böyledir. Bu bağlamda mutlaka hükümetin bir zeytin üreticisine teşvik vermesi gerekiyor, 

desteklemesi gerekiyor. Tam da bu süreçte alımların doyum noktasına geldiği bir süreçte 

fiyatların aşağıya çekildiği nokta da Belediyemiz de devreye gitti, ben huzurlarınızda teşekkür 

ediyorum bu konuda ilgili Gemtar firmamızın yönetimine, başkanına, belediye başkanına, 

çalışanlara, emeği geçen herkese teşekkür ediyorum. Şu anda sanıyorum yanlış bilgi de 

vermeyeyim. 82 ton civarında bir alım söz konusu. Bu hedefi 100 tona çıkarmak için ciddi bir 

gayret ve emek sarf ediyorlar, bu fiyatları bir sigorta görevi yarattı, fiyatların aşağıya 

düşmesini engelledi. Dolayısıyla paralelinde Köylünün malının da üretici malının da fiyatların 

aşağı inmesini engellemiş oldu değerli arkadaşlar. 

         Bir başka konuya sizin anlattığınız konu, belediye başkanımız notlarını aldı. Belediyenin 

çalışmalarıyla ilgili verecek ama ben bir konuyu hepimizi ilgilendirdiği için, bu ilçenin de 

emeklileri olduğu için bu ilçenin asgari ücretlisi olduğu için ben de bir emekli olarak 

emeklilerin sesi olmak istiyorum. Hepimizi ilgilendiriyor değerli arkadaşlar, maalesef 

üzülerek söylüyorum. Pazar, Market, Çarşı yanarken fiyatlar almış başını giderken Ekmek 

%50 zam almışken, Marketlerde etiket değiştirmeye için büyük gayretler Ek elemanlar 

alınırken, Fiyatlar alabildiğince %200 mü, %3 mü,  %300 mü kimse bilmiyor artarken, zamlar  

yağmur gibi yağarken %15.75 işçi ve bağ-kur emeklisine, memur emeklisine %11.54 

vicdanları sızlatıyor değerli arkadaşlar, gerçekten birileri milletvekilleri diğerleri rakamları 

söylemeyebileceğim kadar çok yüksek fiyatlar alırken, onüçbin lirayla, ondörtbin lirayla bu 

zamların karşısında nasıl geçineceğiz. Nasıl emekli geçinecek, nasıl pazara çıkacak, nasıl 

markete çıkacak, dolayısıyla hep birlikte bunun siyaseti olmaz. Bu bir hak mücadelesidir, bu 

bir emek mücadelesidir, ondörtbin lira, onbeşbin lirayla nasıl geçinecek bu ülkenin emekleri. 

Değerli arkadaşlar bu maaşlarla geçinirken ama Türkiş’in yaptığı bir araştırma var, kendi 

uzman kadrosuyla yaptığı bir araştırmada diyor ki açlık  ve  yoksulluk sınırı 20.083.00. Şimdi 

düşünün,  onüçbin lirayı düşünün, ondörtbin  lirayı düşünün  ve %65 ‘i bu rakamları alırken 

açlık ve yokluk 20.083.00.  Ötesi yok  arkadaşlar  açlıktan öteye  bir şey var mı yoksulluktan 

öteye bir şey var mı? Belki de diyeceksiniz ki meclisimizin ama burda binlerce emekli var, bu 

ilçede binlerce asgari ücretli var.  Asgari ücret 22.000,00TL. Dolayısıyla bunu özellikle 

Kahvede,  Caddede gelirken hem telefonuma hem de bizzat bunları söyleyin, bunları söyleyin 

dedi.  Biz yaşayamıyoruz, biz ekmek alamıyoruz. Hani bırakın etini, metini şuyunu buyunu 

normal karnımızı doyuramıyoruz, bu noktadayız. O kürsülere gidiyorsunuz, bizler sizi seçtik 

ama bizim de bu haklarımızı koruyun, dile getirin, feryat edin.  
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        Dolayısıyla ben de onların bugün sesi oldum, bu duygu ve düşüncelerle meclisimizin 

aldığımız kararlarımızın ilçemize hayırlı olmasını diliyorum, hepinize saygılar sunuyorum. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim kıymetli başkanım, sağ olun. 

Bütün Grup Başkanlarına çok teşekkür ediyorum. Buyurun Fatih Bey, Grup sözcüleri 

dışındaki arkadaşlarımız beş dakikayla sınırlıdır, toparlamak için bir dakika ekstra daha 

zaman verilebilir, bununda altını çizelim.  

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Başkanım size dilekçe soruldu mu bunlarla ilgili, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Bununla ilgili daha önce iki sanırım burda 

görüştük, görüştük. Burda, neyle ilgili dilekçe çok pardon,  

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Belediyeler Kanununda der ki Meclis Grup Başkanları 

haricinde meclis üyelerinin konuşması için bir dilekçe yazılır ve bir beş dakika bir süre verilir. 

Size sorulur sizin onayınızla gerçekleştirilir. Bu dilekçe onu sormak istedim,  

       --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Buna açıklık getirebilir miyim?  Şimdi belediyenin ilgili 

maddesi aynen şunu der;  Der ki grup başkanvekilleri ve belediye meclis üyeleri yazılı dilekçe 

ile başvuru yaparlar, sade meclis üyeleri için demiyor  Grup Başkan Vekilleri içinde, Belediye 

Başkanı isterse söz verip vermeme hakkına sahiptir ve süreyi de kendisi belirler der. Bu kadar 

net. 

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Başkanım son kitapçığı okursa Şükrü Bey bilgileri biraz 

güncel değil galiba, orda süre 20 dakika, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Şöyle yapalım; meclisi böyle şeylerle gündem, 

gündemi şey yapmayalım. 

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Yok yok sonuçta burda…. 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Tamam, madem bir şey var Oğuz HAN Bey, 

Oğuz HAN Bey,  

        --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Yönetiliyorsa biz yasal şekilde ile ilerleyelim, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Oğuz HAN Bey, Mikrofonu almadan önce el 

kaldırıp, ben bu arada Tuncer’e de teşekkür ederim demin aynı şeyi yaptı, yakınında öğren. 

Sen de gel varsa bir şey bize yukarda bir çay içelim öğretirsiniz hiç sıkıntı yok, buyurun Fatih 

Bey,  

        --Fatih UZUN Meclis Üyesi: Sayın Başkan, değerli hazirun, sevgili Gemlik halkı 

hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 

        Başında bulunduğum Gemtaş firmasıyla alakalı bazı ithamlarda bulundu sevgili 

kardeşim. Onunla ilgili cevap verme hakkımı kullanmak istiyorum. Evet Gemtaş firması 

Nisan ve sene sonu itibariyle Gemlik Life firmasıyla bir anlaşmamız var. Burda beş ay 

20.000,00TL+KDV geri kalan dört ayda 25.000,00TL+KDV olarak ödenmiştir. Bunun 

haricinde hiçbir ödeme yapılmamıştır. Gemlik Life firması ilk, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Fatih Bey yalnız bunlar KDV hariç olduğunu 

söyleyin, yani çünkü KDV'li artıyor. O rakamları söylüyorlar, onları da söyleyin, 

      --Fatih UZUN Meclis Üyesi: Artı KDV dedim Başkanım, Toplamda 240.000.00TL. 

ödeme yaptık 9 ayda.  20.000,00TL+KDV - 25.000,00TL+KDV, beş ay 20.000,00TL+KDV, 

dört ay da  25.000,00TL+KDV. Bize ne tür hizmetler verdiler.  İlk bir turizm çalıştığı 

yapmıştık. Burda yaklaşık 100 kişi falan katıldı, bunu da Gemtaş öncülüğünde yapmıştık, bu 

bütün organizasyonu aşağı yukarı Gemlik Life  bu işte gastronomi firmalarını ve gelen 

üniversite öğretmenlerini falan hepsini bunlar ayarlamıştı, sonra Fayton Cafe ‘yle ilgili 

çekimler, işte sosyal Kent Lokantası'nın tanıtımı, burdaki menünün günlük olarak 

paylaşılması ve Facebook, Instagram hesaplarımızı, bu tarz işte sosyal medya faaliyetleri 

yapıyorlar, bunun hani değeri ne kadardır bilmiyorum yani, orda kendi firmanız olsaydı bu 

paraları verir miydiniz?  Bilmiyorum çünkü ben seçim döneminde mesela çok ilginç paralara 

denk geldim. 
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      Mesela; Seçimde aday olan şeylerin çok yüksek ücretlerde sosyal medya takiplerinin 

yapıldığını biliyorum. Bunu onunla kıyaslamak doğru mu değil mi ama bu bir ölçüsü yok 

herhalde. Gemlik Life da hatrı sayılır bir takipçisi olan bir firma olarak biliyorum ben, bunun 

bir değerini nasıl belirleriz onu da bilmiyorum. Babanın malını mı kullanıyorsun gibi bir tabir 

oldu. Asla, Babamın malı olsa daha çok dikkat ederim. Bu Gemlik halkının parası. Ama 

Babasının malı gibi kullananları da biliyorum. Mesela; önümüzde bir örnek var. Şu an Çimtaş 

ve Borusan arazisi var, Mahkeme sonuçlandı. Mahkeme bize dedi ki bu arsayı kırk milyona 

geri alın. Tapuları bize verdi, şu anda arsanın fiyatına bakıyorum, kimi diyor dörtyüz milyon, 

kimi beşyüzmilyon ve arada üçyüzaltmışmilyon, biri babasının malı gibi satmış. Bu para 

teşekkür ederim Cumhuriyet Halk Partisi ve Milliyetçi Hareket Partisi'nin büyük çabaları 

sonucunda bu arsa bize geri geldi. Bu aradaki üçyüzaltmışmilyon kimin babasının malıydı. 

Yani Gemport hisseleri satılmış, o seneki satışlara baktım. Köylerin Düğün Salonları satılmış, 

Akaryakıt Yerleri satılmış, yani arsa satışı da değil hisse satışı da değil, direkt işletmeler 

satılmış, ellimilyon dolarlık aşağı yukarı satış var, düşünüyorum ikimilyar lira, şuan iki milyar 

lira bizim elimizde olsa acaba Gemlik’in hangi sorununu çözerdik.  Hangi sorunu çözülmüş,  

trafik sorunu mu çözülmüş, okul sorunu mu çözülmüş, kentsel dönüşüm mü çözülmüş, nerde 

o para.  Birisi Babasının malını satmış, teşekkür ederim. 

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Selim Bey daha önce İbrahim Bey, 

Selim Bey, daha önce söz istemişti. 

     --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Ben,  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İbrahim Bey buyurun. Öbür tarafta yerim dar dedi,  

     --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Sayın Başkan, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, 

sevgili Gemlikliler hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. İsmim zikredildiği için söz 

istedim. Şimdi geçen ki basın açıklamamla çıktım. Tabii ki bir âdetimiz, örfümüz, 

geleneklerimiz vardır. Birisiyle tanıştığınızda, bir basın açıklaması veya bir söz aldığınızda bu 

kimdir, neyin necisidir diye bir kendinizi tanıtırsınız. Bugün basın açıklamasında da kendimi 

çok net ifade ettim, aynı şekilde az önce söylenen iddialardan sonra acaba yanıldın mı diye 

oturduğum yerde basın açıklamamın giriş kısmını dinledim, sizinle tekrar dinlemenizi 

istiyorum. Çünkü diyorum ki bakın “Ben İbrahim TOKGÖZ Mali Müşaviriyim, Gemlik 

Belediye Meclisi Başkan Vekiliyim, Plan ve Bütçe Komisyonu Başkanıyım, Milli Eğitim, 

Kültür Spor Komisyonu Başkanıyım, aynı zamanda Mali Hizmetlerde de görevlerim var,  

orda 'da inceleme yapıyorum, destek oluyorum arkadaşlara” bunları söylüyorum. Ne yazık ki 

em az önceki arkadaşlar hem geçen 7 tane gazeteci arkadaş 20 dakika beni programda 

eleştiriyorlar, cevap hakkı bile vermeden ki isterdim karşılarına beni alsınlar yedisi birden 

soru sorsun net cevap vereyim. O gün basın açıklamamda da çok net rakamları vermeme 

rağmen hala ısrarla Belediye, yansıtabilir misin sizden rica etsem. Belediyenin sayfasına girin, 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: ………….. 

       --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Yansıtabiliyor musunuz?  

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: ………….. 

       --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Selim Bey lütfen ya, böyle basit işlerle  uğraşmayın 

lütfen. Şimdi bakın Belediyenin sayfasına girin, orda ne yazıyor Meclis Başkan Vekili  

İbrahim TOKGÖZ diyor, yazılı belge istiyorsunuz. Ben size Belediye Başkanının Vekiliyim 

demedim ki ve çok net yani buna bile cevap verme ihtiyacı hissediyorum ama itham 

ediyorsunuz. Ben haddim olmayan hiçbir unvanı kullanmam bugüne kadar da kullanmadım, 

Gazeteci arkadaşları da net söylüyorum. Onlar da Belediye Başkan Vekilliğini gösterir bir 

yazı istiyorlar bizden ve Basın açıklamam da çok net var mı başka sorunuz dediğimde 

ağızlarını açıp bir tane soru sormadıktan sonra ekran karşısına geçip ne densizliğimi bıraktılar, 

ne de neyi tüyü belli değil laflarını söylediler ve ben burdan çok net söylüyorum. 
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        Hanginizin TV programında olursa olsun, bugünü çağırın 7 arkadaşla sohbet edelim, ne 

istiyorsanız sorun. Benim verilemeyecek hiçbir hesabım yoktur ve yalnız orda biri Gencay 

YILMAZ arkadaşı da tenzih ediyorum, orda belediye başkan vekili diye ısrar eden bir 

gazeteciye kendisi İbrahim TOKGÖZ öyle demedi, Belediye Meclisi Başkan Vekiliyim diye 

uyarmasına rağmen onu bile geçiştirdiler.  

        Diğer bir konu; bugün mecliste evet 4 tane, 5 tane teklif rapor var. Arkadaşlar sayın 

Murat YAVUZ ve Tuncer YALÇİN ‘da bilir. Bir oturduğumuzda 16 tane, son 10 yılda 

alınmamış, halkın mağdur edildiği bir sürü konuyu bir oturum da hallettik ve ben bu 

kürsülerden ikisine de teşekkür ettim. Bizim konumuz kalmadığı için rapor konusu kalmadığı 

için toplantı yapmıyoruz ve günlüğe döndü, bugün geliyor ki bugün gelenleri de muhtemelen 

ya yarın ya öbür gün toplanıp, Pazartesiye yetiştiririz arkadaşlarımız müsaitse, tekrar teşekkür 

ediyorum onlara.  

        Bakın çok net altını çiziyorum ama tabii herkes algılamak istediği kadar algılıyor diye 

kibarca söyleyeyim. Gemlik Belediyesi olarak Gemlik Life' a Başkanımızın açıkladığı 

40.000,00 x 3 ay =  120.000,00TL. tahakkuk ettirilmiştir. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Evet bir dakika daha veriyoruz arkadaşlar, 

toparlıyor İbrahim Bey,   

     --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Bir kuruş fazla ödeme yapılmamıştır. Bunların ben 

incelemesini bizzat kendim yaptım. Ticari Sır ve Ticaret Kanunu göre sayın meslektaşım da 

bilir, bunları ifşa etmek yasal değildir. Arzu eden yasalar çerçevesinde bunun denetimini 

sağlayabilir ve ben iddia ettim, o günkü basın açıklamamda da sözleşmeler dışında bir kuruş 

fazla ödenmemiştir diye altını çizmeme rağmen halen daha dokuza bölüyorsunuz, onikiye 

çarpıyorsunuz, 55.000,00TL.  çıkıyor, şu çıkıyor, bu çıkıyor diyorsunuz. Önemli olan 

sözleşme dışında ödeme yapıldı mı? Yapılmadı. Şirketin resmi hesaplarına mı yapıldı? Evet 

resmi hesaplarına yapıldı. Bunun haricinde hiçbir iddiayı kabul etmiyorum ve son cümlemde 

ben bu iddiaları söyleyen Parti ve Basın Kuruluşlarına bu açıklamamdır.  Dolayısıyla sayın 

AK Partililer, MHP'liler açıklama yapmadıkları için bunlar üzerine almalarına da gerek yok 

ama açıklama yaptılarsa benim görmediğim, tabii ki bu açıklamaları muhataplarına iletmek 

üzere sözlerimi bitiriyorum, teşekkür ediyorum. 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Biz teşekkür ederiz, İbrahim Bey sağ olun. Selim 

Bey'in buyurun. Oğuz HAN Bey gördüm sizi Selim Bey ‘den sonra dönücem size,  

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Selim Bey ‘de çıkmadan Başkanım söyleyeyim on dakika 

konuşabiliyorlar, beş değil. Şimdi İhtisas Komisyonları ve siyasi partiler, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Şimdi çay içip bize şey verirsiniz brifing verirsiniz 

olur mu yukarda, 

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Olur olur, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Tamam, 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, sayın meclis üyesi arkadaşlarım, sayın 

hazirun ve değerli basın mensupları, kıymetli Gemlikliler, hepinizi sevgi ve saygıyla 

selamlıyorum. 

        Normalde hastayım, verdiğim ses rahatsızlığından dolayı özür diliyorum. Ama beni dört 

gözünüzle dinlemenizi istiyorum, öyle şeyler söylücem kendime göre. Fakat vakitle ilgili 

Başkan’la önce anlaşmam lazım. Sayın Başkanım benim konuşma vaktim ne kadar. Bunu 

neye göre belirliyorsunuz, kime göre belirliyorsunuz, mecliste aldığınız böyle bir karar         

var mıdır?  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Burda daha önce konuştuk arkadaşlar, hemfikir 

olduğumuza karar verdik. Burda , 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Yani,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Normalde,  
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       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Karar da oy var mıdır? 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Selim Bey, 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Siz beyanatta bulundunuz, süre vercem dediniz ama bir 

oylama yaptınız mı onu merak ediyorum?  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Tamam oylayalım arkadaşlar,  

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Eğer oylama yaptıysanız,   

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar bakın bir saniye pardon,  

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  Başkanım, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar dışarda, 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Oylama yapmışsanız beş dakika kullancam ama 

yapmamışsanız,    

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar, bakın Selim Bey şahsiyetinizle en ufak 

bir şeyimiz yok, sözümüz yok, sizi severiz ama bütün önergeleri okudunuz burda, nerdeyse 

Grup Başkanından daha fazla yaptınız, bir konuşma sonrasında dedik ki  bunun bir Disiplini 

olması gerekiyor, bir kaidesi kuralı olması gerekiyor. Oğuz HAN Bey 10 dakika mı diyor, 

otururuz, konuşuruz, oylarız. 10 dakikada olabilir tamam mı arkadaşlar. Bakın bunlar çok net 

kimsenin hakkına kimsenin burda öyle bir şeyimiz yok. Sizin sözünüzü kesmek gibi bir 

durumda söz konusu değil ama lütfen biraz daha ekonomik konuşur ve tekrara düşmezse 

konuşmalar sevinirim. 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım ben meramı 5 dakikada anlatamam bu bir. 

İkincisi; bununla ilgili bir oylama yapıldı mı? Yapılmadı mı bunu soruyorum. 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Bununla ilgili bir oylama yapılmadı mı? Oylama 

yaparız, Pazartesi günü bununla ilgili de bir gündem maddesi koyarız. 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: O zaman oylama yapılmadıysa ben müsaadenizle 

konuşma sürem kadar konuşmak istiyorum, eğer kesçekseniz konuşmucam.  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar, 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: İsteyen istediği, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Burda, burda,  

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Kadar konuşabilir, yani bütün arkadaşlar herkesin beş 

dakika vakti var diye bizim altı tane arkadaşımız beş'er dakika kullanmıyor. Yani biz burda 

üstelik daha önce mecliste hani gündem dışı şeyde konuşmuyoruz, genel gündemle ilgili de 

konuşmuyoruz, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar lütfen düzeni bozacak davranışlarda ve 

söylemlerde bulunmayalım. Selim Bey siz devam edin. Burdaki arkadaşlara sorarız, sizin 

konuşmanızı kesmeyiz, devam edin. 

        --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Yani benim konuşma süremi burdaki arkadaşlar, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Siz, sizin konuşma süreniz ne kadar? 

        --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Oybirliğiyle belirleyebilir,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Siz bize bir şey söyleyin, 

        --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Yani bilmiyorum, ben konuşmayacaktım bugün 

sesimden dolayı ama bu süreye biraz takıldım o yüzden konuşmak istiyorum. 

       --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Başkanım Belediye Kanununda Selim Abi özür 

diliyorum, Grup Başkanlarına 20 dakika, diğer meclis üyelerini 10 ‘ar dakika diyor. Ben 

söyleyeyim dedim, Hani kanun belli, nizam belli, geri kalan takdir size ait bunu belirtmek 

istedik.  

       --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Buyurun Şükrü Bey,  

       --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Tabi Hukukçu kimliğine saygı duyuyorum ama gündemle 

ilgili 20 dakika Grup Başkan Vekili gündemle ilgili 20 dakika, üyeler 10 dakika, gündem dışı 

konuşmalar başkanın tasarrufunda söz verip, şimdi görüştüğümüz konu gündem dışı.  



Sayfa 16 

 

 

 

         Bak arkadaşlara da atabilirim, gündem dışı daha önce de 10 yıl meclis üyeliği yaptım 

Selim Bey de bilir. Gündem dışı konuşmalar Başkanın inisiyatifinde, Başkan verebilir 

vermeyebilir, süreyi de kendisi belirler. Arkadaşımızın MHP Grup Başkanvekili 

arkadaşımızın dediği konu gündemle ilgilidir. Doğrudur, Gündemin herhangi bir konusunda 

20 dakika, meclis üyeleri 10 dakikadır. Lütfen arkadaşlarımız baksınlar, teşekkür ederim. 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Evet biz de bakıyoruz, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Arkadaşlar sıfırlayalım tekrar, sıfırlayalım tekrar. 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanın söz verip vermeme hakkı, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Buyurun,  

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Belediye Başkanına aittir, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Selim Bey siz buyurun,  

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Belediye Başkanı isterse söz verir, istediği kadar söz 

verir, istemezse söz vermez. Hatta belediye meclis üyeleri daha önceden Belediye Başkanını 

yani Başkanını demeyeyim de Belediye Meclis Başkanını şu andaki vasfı itibariyle o dur, 

zaten kavramları karıştırıyoruz birbirini. Dolayısıyla yazılı olarak bildirir, Başkan söz vermek 

istemiyorsa da bana, ben soruyorum sadece vermek istemiyorsa incem aşağıya ama sözüm 

kesilecekse konuşmucam. Dolayısıyla belediye meclis, belediye organları meclis, başkan ve 

encümen ile ilgili konuda Grup Sözcüleri, İhtisas Komisyonları 20 dakika şeyde 10 dakika 

konuşabilir. Evet Belediye Başkanım 5 dakika veriyorsunuz ben konuşmucam, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  5 dakika, 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Tamam,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Teşekkür ederim. 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  5 dakikalık süre mi, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Gündemle ilgili konuşacaksınız, 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  Öyle kullanmak istiyorum sayarak,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Buyurun, 

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  60, 1, 0.1, 1.2, 1.3, 1.4, 5, 1.6, 1.7, 1.8, 1.9, 10, 11, 12, 

13, 14,  

       --Meclis Üyesi: Ara verelim mi Başkan,   

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  15,  

       --Meclis Üyesi: Ara verin,  

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  16,   

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Arkadaşlar gündeme 10 dakika ara veriyoruz, 

oylarınıza sunuyoruz. Kabul edenler, etmeyenler. Oy çokluğuyla kabul edilmiştir.  

       --Selim YAVUZ Meclis Üyesi:  Başkanım çoğunluk burda, Başkanım çoğunluk burda  

mecliste çoğunluk Cumhur İttifakında, şu anda arkadaşlarınız dışarıda sayın lütfen yani….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sayfa 17 

 

 

II. OTURUM 

 

 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Davet edelim arkadaşları, daha eve gidecez demi 

bir sürü iş bizi bekliyor, yemek yapacaz. Evet tamamız herhalde Faruk Bey. Peki arkadaşlar 

teşekkür ederim öncelikle. Evet Tuncer arkadaşımızda geldi. Söz mü almak istiyorsunuz? 

Büyük kim orda Mehmet sen misin Tuncer mi?  

      --Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: Maalesef Tuncer,  

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Tuncer Bey buyurun. Biz alıştık ona bağışıklık 

kazandık merak etme. Buyurun Tuncer Bey, 

     --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Sayın Başkan, değerli Gemlikliler, her gün bir olay her 

gün bir skandal bu tavır ve çalışmaları nereye kadar gidecek, daha önceden bu mecliste sizlere 

sorduk. Kuzey imar planlarında altyapı, yollar vesaire ne zaman yapılacak, çok hızlı bir 

fotoğraf çekilip kuzey imarlarında yolların açılıyor dediniz. Şimdiye kadar kaç metre yol açıp 

kaç metre asfalt atıldı.  Bundan sonra bu bölgede kaç metre yol yapılacak, rezerv alanları için 

teşekkürler ve övgüler yağdırdığınız Refik YILMAZ ‘a Sosyal Konutlar için niye teşekkür 

etmiyorsunuz.  Neden atıl halde virane halde devletin parası orda çöp olup gidiyor. Daha önce 

öğrencilere kiraladığınız mülklerin 10 tanesini satışa çıkardınız, bunların yanılmıyorsam 6 

tanesi satıldı, 13 tane daha ihaleye çıkacakmış. Satılan, satılmış olan gelirler nerde, Kentsel 

Dönüşüm Fonunda kaç para, kaç para Kentsel Dönüşüm Fonunda hep para var, hiç  

eksilmiyor bu fonda paranız olduğuna emin misiniz? Var ise neden sosyal konutlara yatırım 

yapılıp tamamlanmıyor. Kırkmilyon kredi çekildi diye duyduk.  Doğruluğu var mı?  

        Yine bir mecliste MHP meclis üyelerinin huzur haklarını Gemlik spor ’a vereceğimiz 

dediğimizde büyütmeyin çok para değil, aldığınız huzur haklarından ne olur ki dediniz.          

4 aydan bu yana huzur haklarımızı, huzur haklarımız ödenmiyordu. Bunu ödeyebilmek için 

mi kredi aldınız? Burada çekilen kredi nerde kullanılacak, burada değerli hemşehrilerimin 

önünde sizden Gemtaş ve Gemtar ‘a ait alım ve satımların faturalarını istiyorum. Bunlar tüzel 

kişilik olabilir. Fakat belediye iştirakleri, bunların sermayesini kim veriyor Gemtar ‘a, Zeytin 

kimin parası ile alınıyor, istenilen belgeleri verin. Bide biz bakalım, değerlendirmelerimizi 

kamuoyunu açıklayalım.  

         Bunu sizlere söylemek zor, anlatmak daha zor yine söylemiş idik, patili canlar buraya 

çıktığında fotoğraf göstermiştim ben meclis üyesi arkadaşlarımıza. Herkes gülmüştü, 

eğlenmiştik ama son skandalı hep beraber yaşadık. Patili Canlar yardım bekliyor, bu yardımı 

kimden bekliyor, ne yazık ki sizlerden. En kolayı da ne biliyor musunuz? Fotoğraf çekilmek, 

ne dediniz yapıyoruz, yapacağız ama bu canlılar fotoğraf çekilmek istemiyor, sağlıklı 

yaşanabilir bir ortam istiyorlar. Bu yüzden Sağlık İşleri Müdürü ve personelleri görevden 

almak çözüm mü? Başkan Yardımcısı ve Başkan olarak sizlerin hiç mi suçu yok. Özel 

günlerde ziyaret yapıp videolar paylaşırken her şey yolunda derken hiç mi utanmadınız 

vicdanınız sızlamadı mı?  Sizleri görevden kim alacak. 

         Gelir seviyesinin düşük olduğu Lale Kemal Kılıç, Çınar İlkokulu proje için doğru 

okullar Yetenek Sizden Destek Bizden için.  Peki Borusan Umurbey gibi okullar sizce doğru 

okullar mı? Bu okullar doğru ise Cumhuriyet İlköğretim Okulu gibi Okullarda neden herhangi 

bir çalışma yok. Şöyle düşünelim mi bu okulun karşısında ilgili danışman arkadaşın müzik evi 

var. Müşteri kaybı mı yaşar, Borusan Umurbey bu arkadaşa müşteri takviyesi mi yapar.  

         Danışman olmadan danışmanlık yapan kendi işletmelerinden fatura kesmeye devam       

edecek mi? Bu alınan enstrümanlar kimin tarafından alındı, bütçe ne kadar, kimler öğreticilik 

yapacak, yetkinlikleri nedir? Milli Eğitim'e bağlı öğretmenler ile neden çalışılmıyor, kaç kişi 

kadro olacak, Büyükşehir Belediyesi hariç ilçe belediyelerinde danışmanlık kadrosu 

bulunmamaktadır. 
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          Levent HAKİM ücret almıyor, Hamza AYGÜN ücret almıyor, Ahmet GÜLTEKİN 

almıyor idi, o da almaya başladı. Vergi borcu olup da gider makbuzlarıyla vergi borcu 

kesilmesin, arkadaşların emekleri çöp olmasın, paralarını alsınlar diye gider makbuzlarıyla 

para ödemek doğru mu sizce?  

         Yine skandal alınan ücretleri paylaşamayınca her şey ortaya çıktı. 40.000,00TL. ücret 

ödemenize gerek yokmuş, fazlasını alıyorlarmış o arkadaşlar. Siz uyurken belediyeyi harca 

bağlamışlar, sonra da utanmadan belediye ile sözleşmeleri basının karşısında önünde fesh 

etmişler. Hem söz de olmayan danışmanlık kadrosu diye danışmanlık yapacak hem de kendi 

şirketine iş bağlayacak. Size soruyorum dürüstlükten bahsederken ahlakimi.   

        Aklıma gelmişken Özel Kaleminiz memurluk kadrosu aldı mı? Yoksa bazı sıkıntılardan 

dolayı sadece kalem, özel kalem….  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Bir dakika daha veriyoruz arkadaşlar, 

     --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Yoksa bazı sıkıntılardan dolayı sadece Özel Kalem 

olmayan kadro ile danışmanlık mı yapıyor. Yoksa burada olduğu gibi bu şahıslar Danışman 

grubu olarak her gün bir yerlerde bir kadro yok iken kimden cesaret alarak bu arkadaşlar 

kendilerine bu unvanı verebiliyorlar. Bu sizin zafiyetiniz değil mi? Danışmanlar mı yönetiyor 

belediyemizi yoksa Gemlik Belediyesi bu şahıslara geçim kapısı mı yapıldı.  Daha önce daha 

açık anlatayım seçim döneminin diyetini mi ödüyorsunuz Başkanım. 

        Ne zaman bitecek borçlarımız, bu meclise siz ve meclis üyelerimiz ne olmuş ki gençlik 

dönemlerinde hata yapmış, kim yapmıyor ki dediniz. Bu şahsa elinizden gelen tüm kadro 

olarak koymak için bizle mücadele ettiniz, hala da etmektesiniz, ne güzel ki Gemlik’e bu 

şahsı kazandırmışız, rehabilite etmişiz dediniz.  

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Teşekkür ederiz. 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Yarıda kaldı sayın Başkan, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Bir dakika daha veriyoruz, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Çukur bahçedeki mevcut camimiz her yöne hafriyat, 

hani beraber başaracaktık. AK Parti yaptı diye caminin etrafındaki hafriyat temizlenmiyor, 

çalışan iş makineleri viyadük, viyadüğü yapan firmaya ait olup, neden bilginiz dahilinde 

yapılan işi durduruyorsunuz.  

         Yine sorun, yine sorunlar yumağı çalışanlar neden mesai arkadaşlarıyla kavga eder ki, 

Müdürlerin istifaları, bu kadar huzursuzluk niye. Hayatının üçte birini çalışarak Gemlik 

Belediyesi'nde geçirmektedir. Ne yaptınız da huzurlarını kaçırdınız. 

         Hatalı ve yanlış imalat yapılmış binalara bağış adı altında ücret alınıyor. Sokakta ne 

konuşuluyor biliyor musunuz Başkanım. İmar Müdürlüğünde avanta işleri dönüyor, neden 

çalışanlarınızı sizin para merakınız yüzünden şaibe altında bırakıyoruz. Daha önce de sizlere 

de defaten grubum ve kendi adıma uyarmış idik…... 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Teşekkür ederiz. Tanıdığım bir iyi kulak doktoru 

var,  götüreceğim seni Selim Bey merak etme. Var mı Mehmet Bey alıyor musun söz?  

      --Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: Var, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Al al senin de içinde kalmasın, ne varsa içinizdeki 

dökün. Ama aynı şeyleri bir daha her meclis şey yapmayın, biraz dersinize çalışın öyle gelin 

hadi.  

      --Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: Sayın Başkan, değerli meclis, değerli katılımcılar, 

Başkanım her çıkarken bir söz söylediniz bana mı söylediniz?  Kime söylediniz? Yani 

dersinizi çalışın falan diye, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Sana söylemedim, sen ilk defa söz alıyorsun 

neredeyse, 
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      --Mehmet DEMİR Meclis Üyesi:  Yani, teşekkür ederim. Başkanım ilk önce ben doğru 

bilgi edinmek için buraya söz almış bulunuyorum.  Gemtar ‘la alakalı Zeytin Alımı ile alakalı 

Şükrü AKSU Bey dedi ki Gemlik Belediyemiz Gemtar iştirakiyle alıyor dedi. Ama          

bizim aldığımız duyumlar ile Büyükşehir Belediyesi bünyesinde alınıyormuş bu zeytin,   

doğru mudur? Ya da işleyişte bir hatamı vardır?  Bir de şu var sadece belli başlı yerlerden mi 

alıyorsunuz? Mesela; Umurbey'de aldınız, Küçük Kumla'da aldınız ve şimdi bir doğru 

biliyorsam Kurşunlu’ da alım devam ediyor. Sadece bu bölgelerden olacak, farklı bölgelerde 

alınmayacak mı? Yani ordaki insanlar mağdur mu edilecek tekrar, bu Gemlik sadece 3 Köy,   

3 Mahalleden mi ibaret. Bunların bilgisini almak istiyoruz, teşekkür ederim. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Ben teşekkür ederim. Erdi Bey buyurun siz de, 

      --Erdi ŞAHİN Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, değerli meclis üyeleri, çok değerli 

katılımcılar, kıymetli basın mensubu arkadaşlarım, sevgili Gemlikliler, hepinize saygı ve 

sevgiyle selamlıyorum. 

         Şimdi öncelikle Kulüpler Birliği seçimi ile alakalı güzel temennilerde bulunan başta 

Murat YAVUZ abime, Şükrü AKSU Başkanıma, arayan soran herkese burda sizlerin önünde 

bir kez daha teşekkür ederim. 

        Daha sonrasında sevgili Murat Abinin az önce ilettiği bir soru vardı. Fatih Abime, 

İbrahim Abim gerekli açıklamaları yaptı ama ben de bir ufak not eklemek istiyorum. 5 ay 

boyunca Gemtar’dan 20.000,00 + KDV dört ay boyunca da yine Gemtar’dan              

25.000,00 + KDV para ödendi. Bununla ilgili ne zaman isterseniz buyurun Gemtar’a gelin, 

bütün incelemeleri beraber yapalım. Aksine bir şey çıkarsa boynum kıldan ince diye daha 

önceki katıldığım programda da söylemiştim.  

        Onun akabinde sevgili Mehmet DEMİR ‘e bir cevap vereyim. Öncelikle çok teşekkür 

ederim sana, en azından bu kadar meclis üyemizin arasında bir tek sen telefonu açıp sordun, 

iki kere üç kere soruşturdun. Bunun için bir kez daha teşekkür ederim. Sevgili Mehmet 

DEMİR şimdi olay şöyle;  Umurbey, Gemtar Umurbey 'de bulunduğu için Umurbey'de alıma 

başladık ama biz Umurbey'den alcaz diye başlamadık. Ki  zaten öyle bir şey de yapmadık, 

oraya Engürü de getirdi,  Yeniköy'de getirdi,  Küçük kumla ‘da.  Daha sonrasında Karacaali,  

Kumla, Narlı Muhtarlarımız orası bize uzak geliyor dediler diye oraya geçtik, ondan 

sonrasında da Kurşunlu Muhtarımız da böyle bir talepte bulununca oraya da geçtik. 

Bulunduğumuz her alanda bütün köylerimize, çiftçilerimize ÇKS (Çiftçi Kayıt Sistemi) ‘si 

olan herkese alımımız açıktır, bunu zaten duyuru yaptık.  

        En son olarak da sevgili Oğuz HAN kardeşime, Başkanım Plaket bir şey yaptıralım 

sevgili Oğuz HAN ’a. O olmasaymış zeytin alamayacakmışız, burdan bunu anladık. Şimdi 

güzel kardeşim Oğuz HAN ‘cım, buraya geliyorsun, çıkıyorsun, kendi kendine bir şeyler 

söylüyorsun, saygı duyuyorum ama sen değil hiç kimseye Gemtar Yönetim Kurulunun, 

değerli meclis üyelerimin, en önemlisi orda çalışan personelin hakkını yedirttirmem. Sen 

zahmet edip de bir kere bile Köylüden, Çiftçimizden zeytin alırken ziyarete gelmedin. Bir 

kere bile telefon açmadın, tutup burda biz Gemlik’e bir çivi çakıldığı zaman işte memnunuz, 

işte bizim sayemizde oldu, böyle bir şey asla söz konusu değil. Bu memlekette sen yokken de 

Gemlik Belediyesi zeytin alıyordu, şimdi de alıyor, senden sonra da almaya devam edecek, 

hepinize teşekkür ederim. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Teşekkür ederim. Oğuz HAN Bey defalarca söz 

aldınız ama bu sefer sizin isminiz geçtiği için buyurun, buyurun,  

    --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Şey olduğu için Başkanım, şimdi şöyle biz daha önceki meclis 

konuşmamda dedim ki Gemtar zeytin almıcak mı? Artık son döneme girmiştik mahsul 

toplama ve yağla götürülmesi, biz burda uyandırmış olduk Gemtar’ımızı. Biz demiyoruz biz 

yaptık, hepimiz yaptık sonuç. Biz önayak olduk burda Büyük Birlik Partisi adı altında, bunda 

alınacak gücenecek bir durum yok.  
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        --Erdi ŞAHİN Meclis Üyesi: Öyle bir şey, 

        --Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Ve diyor ki arkadaşımız sormadı, kaç kere geldi. 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Biz, 

        --Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Emin olsun bugün Büyük Birlik Partisi'nin tüm Gemlik'te 

Mahallelerinde birer temsilcileri vardır, Mahalle temsilci. Biz onlardan bilgileri alıyoruz, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Sana şöyle bir hikâye anlatayım. İş yerlerinde iki 

tip insan vardır gerçekten, hani çok tip vardın ama iki tip çok öne çıkar. Birisi aidiyet duygusu 

yüksektir, çok çalışır, çabalar tamam mı, ne varsa hepsini ortaya koyar, fikirlerini açık bir 

şekilde söyler. O hani Beyin Fırtınası dediğimiz şeyi her şeyi de söyler. Birisi de vardır, 

sadece ondan beslenir, uyanıktır o tamam mı, genelde çabuk yükselirler ama çabuk düşerler. 

Başkalarının fikirlerini alırlar, parlatılır, kendi fikirleri gibi söylerler. İşte burda da bazı 

arkadaşlar da mütevazi olurlar, kalırlar. Şimdi aynı durumu yaşadım demagoji yaşadım sanki, 

dejavu yaşadım. Olsun her söylenen fikri güzeldir, size de teşekkür ediyoruz.  

       Kıymetli arkadaşlar hepinizin söylediği şeyleri dikkate aldık. Öncelikle tarihin en büyük 

farkıyla seçimi kazandık ve meclis çoğunluğunu aldık. Gemlik halkının teveccühü Gemlik 

halkına çok teşekkür ediyoruz. Onları mahcup etmicez inşallah. Bir dönem daha tabii ki daha 

arkadaşlarımızla yapacağımız işler var, sadece bu dönem değil, bir dahaki dönem inşallah 

aynı kadro aynı azim ve şeyle devam edicez. Burda sizi de anlıyorum. Tabii ki muhalefet 

görevini yerine getireceksiniz. Sizi saygıyla burda dinliyorum, notlar alıyorum, gerçekten 

düzeltmem gereken şeyler varsa da düzeltme konusunda kendimi en azından sorumlu bularak 

burda bir ev ödevi çıkartıyorum kendimce.  

        Hani Hazreti Mevlana diyor ya; “İnsanlar kıyafetiyle karşılanır. İlmiyle ağırlanır ve 

ahlakıyla uğurlanır.”  Maalesef bu dönem içerisinde yaşadığımız şeylerde hani bazen 

kıyafetine bakıp da adam olarak gördüklerimizin yorumları, davranışları vesaireleri bizi hayal 

kırıklığına uğratmıştır. 

        Evet Hayvan Barınağında yaşanan olaylar hiçbirimiz tasvip etmiyoruz. Bu konuyla ilgili 

birazdan zaten çalışmalarımızda size göstirecez. Dokuz Ay’dın ne yaptınız. Dokuz Ay’dır ne 

yaptık onu da size anlatıcaz arkadaşlar. Ama öncelikle elinizi vicdanınıza koymanız gerekiyor 

gerçekten, hep aynı şeyler.  

       Ya gene Gastronomi ilk şeyi burdaki eleştiri Gastronomi. Arkadaşlar defalarca söyledik, 

bak tekrar söylüyorum. İlk Gastronomi talebi geldiğinde sevgili Esnaf ve Sanatkârlar Odası 

Başkanına, üç kere geldiler bana, hepsini gönderdim ona, reddetti tamam, en son Kumla ’ya 

bakın burda beni dinleyedur mutlaka, en son kendisi ya Kumla ‘da yapalım, çıkar bir 

açıklama yaparız dedi.  Peki o manzaraya baktığımızda Kumla 'da ki birkaç tane esnafın 

haricinde orda Kumla Muhtarı var,  Belediye Meclis üyemiz var, Kumla ve civarı köylerden 

sorumlu arkadaşımız var, Zeytin konusunda da bu 3 sorumlu arkadaşların burdaki görevini 

anlatıcam size, şimdi ordaki arkadaşların hepsinin icazeti alınmış, izni alınmış, Gastronomi 

Festivali. Bir, iki kişinin feryadı figanıyla arkadaş çıktı, dedim ki ya boş verin çok önemli 

değil. Hakikaten memleketimizin ya bu tür basit şeylerle uğraşmasına gerek yok, ha 

vatandaşımız rahatsızsa evet Bölge Parkı'na alalım. İkincisi Gemlik spor hayrınaydı daha 

doğrusu faydasınaydı. Gemlik spora birmilyondokuzyüzbin liralık bir gelir getirecekti yani. 

Çıktınız, teşekkür ederiz. Huzur haklarını niye alamadınız onları sorucaz elbette. Huzur 

hakkını verelim dediniz, ya Huzur Hakkı aldığınız şeyle Gemlikspor döner mi arkadaşlar. 

Bugün şu anda ne malum iki tane gol yiyen Grubunda hakikatten  belki en iyi futbol oynayan 

Gemlik’i hareketlendiren bir Gemlikspor, milli takımımızdan bahsediyoruz.  Bazı şeyleri hep 

birlikte yapmalıyız arkadaşlar. Yani geriye çekmemek lazım, biz o kardeşimizin sevgili 

Tuncer’in söylediği kardeşimizin Gemlikspor' daki fedakarlığını da görüyoruz, herkes 

görüyor aslında, fakat nedense bir türlü onu atamıyoruz.  
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        Yani o benlik duygusu o kadar ağır basıyor ki ordaki arkadaşımızın gayretlerini bile 

görmemezlikten gelerek ya sen ya biz diyerek bir şey göstermişler burdan, tehdit edilmiş 

sonra ne olmuş arkadaş, Gemlikspor sevdası ve Gemlik için ne yapmış, ordaki yönetim kurulu 

görevinden istifa etmiş, bu.  Bu çok hakikaten içler acısı, kendi adımıza insanlık adına 

insanlık adına hakikaten ben çok üzülüyorum, yani niye böyle oluyoruz. Ben burda işin 

siyasetine girmecem ama ülkemizde yaşanan son durumları da göz önüne alarak biraz daha 

vicdanınızı sorgulamanızı rica ediyorum. Hani ülkemizde ne gariptir ki toplum olarak aklı 

yavaş olanın değil de ayağı yavaş olana, yüreği kör olana değil de gözü kör olana acır duruma 

geldik. İşte bunlar olmuyor arkadaşlar. Yani bizim biraz daha bu konularda toplumsal bilinci 

toplumsal hassasiyetleri göz önüne alarak ve vicdanımızı, insanın tarifine geldiğinde insan ne 

için ne diyor biliyor musunuz yani şurda. “Düşünceyi kalple çarptım, sevgi çıktı. Sevgiyi 

emekle topladım, vefa çıktı. Emeği vicdana böldüm, adalet çıktı.  Sevgiyi, Emeği, Vicdanı, 

Vefayı,  Adaleti topladım, o da İnsan çıktı.”  İşte biz bir olayı düşünürken lütfen bu anlamda 

bakın. 

         Hayvan Barınağı ile ilgili tekrar geleyim o konuya da. Evet o konu ile ilgili ben 

çalıştığım şirket boyunca, Başkanlığı yaptığım sivil toplum örgütünde yaklaşık 200 tane 

kulübe yaptık, birçoğunu çocuklarla boyadık Gençlik Merkezi'nde ve ordaki şeylerle      

hayvan severlerle ve belediyemize teslim ederek, çünkü kamusal alana konuydu o zaman 

hiçbir parti gözetmek deme.. Yani bir önceki Refik Bey’le de aynı çalışma yaptık, Uğur 

Bey’le de  aynı çalışmayı yaptık. Çünkü toplumsal bir fayda var orda, o hassasiyet var. Ha 

çıkıpta klip yapmak yalan falan, bakın bunlar çok aslında o kadar çok söylenecek şeyler var ki 

ama ben Allah akıl fikir verir diye gene yukardaki Rabbime havale ediyorum, mutlaka 

verecektir ondan da hiç şüphem yok. 

        Görevden kim alır; Görevden alırsa alırsa Sayın Cumhurbaşkanımız alır, o da sizin 

haddiniz değildir diye düşünürüm. Bir hata yaparsam büyüğümüzdür alır, yani o sıkıntı yok. 

Onun da altını çizmek istiyorum, çok hani kim alacak diye soruyorlar arkadaşlar. Onu da 

cevabını vermiş olayım. 

       Hassasiyet nedir biliyor musunuz? Bakın orda farklı siyasi partilerden arkadaşlar geldiler, 

geçmiş olsun dediler. Bakın orda yapılması gereken şey geçmiş olsun. Nasıl yardımcı 

olabiliriz, bu cenazeyi birlikte nasıl kaldırabiliriz. Ordan iki gün sonra gidip, bir yandaş 

TV’yle İlçe Başkanı olarak gidip orda beyanat vermenin bir anlamı yok ki. Bir sanatçı 

arkadaşımızın danışmanı gelmiş ve iki gün boyunca bizi gözlemlemiş ordaki tavrımızı vesaire 

hatta daha önce de yapmış, evet sonra ne oldu. Arkadaş geldi dedi ki ben iki gündür sizi 

gözlemliyorum yoksa hani burayla ilgili çok ciddi şeylerimiz olacaktı ama ben burdaki iyi 

niyetinizi, çalışmalarınızı gördüm. Sonra o sanatçı arkadaşımız gelip bizi ziyaret etti.   

       Biz birazdan göstericez Hayvan Barınağının zemin etüdüne kadar hepsini yaptık ve 

projesi imzalanmış durumda şu anda 40 dönümlük yer. Ne bekliyoruz, önden gidiyoruz. 

Ormanın bize 25 dönüm tahsis etmesini bekliyoruz, 15 dönümlük yerimizin de tapuları çıktı. 

Hani bununla ilgili hiçbir şey yapmadık mı dokuz ayda, burda teknik arkadaşlarımız var. 

Sıfırdan bir yer, zemin etüdü yapılacak, çalışma yapılacak, karar verilecek ve projesi 

çıkılacak, 40 dönümlük yerin maliyeti abartılı bir şekilde tabi biraz o düşebilir, şuanda        

kırkmilyon. Hadi hep beraber yapalım bunu, yani öyle lafla peynir gemisi yürümüyor 

arkadaşlar.  Ya benim kadar benim evimde köpeğim var yani. Hani benim hayvan sevgimi 

insan sevgimi sorgularsanız burda hakikaten üzülürüm yani. 

        Gastronomi Festivali'nde Tarım Müdürü, İlçe Tarım Müdürlüğümüz var, biz kendimizi 

de ihbar ettik, gidin bakın kontrol edin diye. Yani öyle bir şey vardıysa kaldırılırdı o 

kaldırılmadı. Türkü meselesine girmiyorum. Bugün bırakın terörü öven bir türkü, bir siyasi 

parti temsilcisi arkadaşımız sadece kürtçe konuşulması ve kürtçe türkü söylenmesini bile 

kabul edemiyor, ya böyle bir anlayış olabilir mi? 
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        Yani bugün bir noktaya geliniyor, işte Türkiye'de yeni bir dönüm noktası deniyor ama 

böyle anlayışlar var. Biz bu anlayışlarla nasıl Türkiye'yi o medeni muasır seviyesine 

çıkartıcaz, önce kendimizi değiştirmeliyiz. Ya bir aynaya bakmalıyız, ben neyim ya kimim 

insan mıyım gerçekten. 

        Hayvan Barınağı ile ilgili son çalışmalar bitti arkadaşlar, onu söyleyeyim. Orda ilgili 

Başkan Yardımcımız bütün değerlendirmeleri ve yapılan ordaki soruşturma sonucundaki 

tutanaklarla bir, bu hafta Cuma günü inşallah orayı açıcaz,  hizmeti açıcaz. Onun da bilgisini 

vereyim. Tamamen bütünü yenilendi, kanalları vesaire ordaki mama çeşidine de bakılacak, 

hayvanlar niye mama yemiyor. Çünkü bazen mama değiştirildiğinde ve dışarda çiğ ete veya 

başka şeye alışık olan hayvanlar maalesef sizin verdiğiniz kuru mamayı yemeyen biliyorlar. 

İki tane konteyner getirerek kedi evimizi düzenledik, merak eden arkadaşlarımız barınağımızı 

ziyaret edebilirler, Cuma günü açıcaz orayı da bunu da söyleyeyim. 

        Terminal Kavşağıyla ilgili söylediniz; Terminal Kavşağıyla ilgili İlçe Başkanımız sayın 

Mehmet TAŞAR Bey bir önerisi vardı. Dedim ki o öneriyi bilmiyorum sizlere verdim ama 

gerçekten öneri tutarsa oraya dedim tabelayı ben kendim koyacam ve burda oylatıcaz 

arkadaşlar, TAŞAR Kavşağı yapıcaz, tamam mı söz mü. Tamam arkadaşlarım söz verdi.  

Eğer problemi çözecekse Mehmet Bey'in söylediği şekilde gelsin. 

         Arkadaşlar biz dün itibariyle işte Tır Parkını bakın çok ciddi bir rakamla satabilirdik. 

Sekiz dönümlük yeri ama biz özellikle Perşembe Pazarı kentin içerisindeki kamyon ve tır 

trafiğini azaltmak için bazı fedakârlıklar yaparak Tır Parkı'nı şu anda hazır hale getirdik. 

Karayollarımız dün geldi orda ki kasislerden dolayı bize tutanak tuttu ki biz bunu İlçe Milli 

Eğitim şey, İlçe Emniyet Müdürlüğümüzle birlikte yaptık. 

       Barış'ın Huzur'un Kenti şeyimizi orda ki tabelamızı, afişimizi kaldırın diye uyarı geliyor, 

bu kadar mı rahatsızız. Huzurun ve Barış'ın Kenti Gemlik'ten, neden kaldırttırıyoruz ya bizim 

bazı şeylerin bizim elimizde olmadığını. 

       Derenin temizliği ile ilgili, derenin temizliği ile ilgili ben iki kere Devlet Su İşleri Bölge 

Müdürlüğü ile görüştüm, bugün irad toplantısı vardı, İl Çevre Müdürümüz ‘le görüştüm. 

Bunu açık burda konuşmakta fayda var arkadaşlar niye kaçınıyoruz ki yani. Bugün siyasi 

irade şu anda iktidarda olan kaşını yukarı kaldırdığında hangi bürokrat cesaret edip de şeyini 

kılını kıpırdatabilir, yapmayın yani.  Her şey, her şey şu anda aslında biz şu anda burda ki 

Gemlik'te öyle ama aslında iktidar şu anda sizsiniz. Dereyi de temizletebiliriz, evet şeyin 

arıtması bağlanıyor. Orhangazi arıtması bağlanıyor,  daha önceden yapılan bu arıtma ordan 

gelen turşu sularını, Zeytin salamura suları, Kimyasal bir arıtma olmadan arıtılabilir mi sizce? 

Kendimizi kandırırız, ekstra bir arıtma daha yapılması gerekiyor. Bunu bunu daha önce 

planlanması, bunun 15-20 yıl önceden planlanması, Marzim olmadan önce planlanması 

gerekiyordu. Biz o dereyi hala kirli olarak görücez yani. Evet sözde belki temizlenecek ama 

gelin görün ki sonuçta yine bir yağ tabakası o zeytin salamura sularından ki Zeytinle uğraşan 

arkadaşlarımız çok daha iyi bilirler, maalesef ordaki doğal yaşamı Zeytinin bıraktığı o yağdan 

dolayı da oksijen kesilecek ve müsilaj şu anda 5 ile 25 metre arasında. Bunları, bunları 

bilimsel olarak bakmak lazım arkadaşlar, yani böyle hani fikir üreterek akıl yürüterek hakaret 

ederek değil, her şeyi söyleyebilirsiniz ama ne olur üslubunuza dikkat edin. 

        Basın danışmanları sürekli konuşuluyor. Ben o iki kardeşimiz ile ilgili de ve seçim 

zamanı çalıştık, doğrudur. Seçim zamanı çalıştık ve işlerini gayette ikisi de çok iyi yapıyor. 

Aralarındaki anlaşmazlık tamamen kendi özelleridir, asla özellerine girmeyiz, tek kelime de 

etmedim ama yaptıkları işleri ikisi de çok iyiler. Bugün 2018'de ve daha öncesinde 

baktığınızda meclis çekimlerine işte 16.000,00TL. vesaireymiş. Bu arkadaşlarımız gece 

gündüz bir tanesi sadece tabii şey olarak, gece gündüz nerdeyse benimleydi. İşte Sosyal 

Medya’dır, Toplu Konutlar’dır, İşte Turizm Çalıştay’ı dır.  Haberiniz yok belki işte Gemlik’e 

şeyler geldi rehberler getirdik, Umurbey 'de ağırlandı. İnsanlar dolaştılar, ettiler ya bu kentte 

çok ciddi hareketler olacak arkadaşlar. 
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        İşte sahabe mezarlarımızdan bahsediyoruz, inşallah çok değerli konuklarımız gelecek ve 

Gemlik’i marka bir, bence çok kısır şeylerle uğraşıyoruz. Yani bunlar artık hani Danışmanlık 

sözcüğü belki tanımlaması bile kirlendi artık bunu kullanmayalım gerek yok. O 

arkadaşlarımıza o zaman öyle dedik ama kirlendi artık bunu çünkü farklı noktalara götürdüler 

bunu, o yüzden de gerçek anlamda danışmanlık yapacak olan işte Levent Hakimimiz olsun, 

Hamza AYGÜN arkadaşımız olsun, onların da en azından bu şeye bulaştırmayalım istiyorum 

ama ben dediğim gibi o arkadaşlarımız evet kendi anlaşmazlıkları olabilir ama belediye ne 

kimseye bir fayda sağlamak ne bir kimseye rant sağlamak adına asla şey yapmaz, böyle 

müsamaha göstermez onu da bilesiniz ki burda İbrahim TOKGÖZ on tane noter gibi bir adam 

yani. Bu İbrahim TOKGÖZ ‘e yanlış yaptıracak adam anasından doğmamıştır. Ki biz her 

şeyimizi İbrahim TOKGÖZ ‘e teslim etmişiz. Dolayısıyla o anlamda da benim sırtım sağlam 

da diyorum ben, yani yanlış yapsak zaten ilk suratımıza vuracak o dur. Bizim, benim 

harcadığım kullandığım benzinin hesabını soran bir adam. Çünkü neden ben istedim, 

soracaksın dedim ya, hesap vermeliyim ben, herkes hesap vermeli bu ülkede. Çünkü biz kendi 

paramızı değil, babamızın parasını kullanmıyoruz burda. Fatih çok güzel bir şey söyledi, biz 

daha kıymetli Gemlik Halkının parasını kullanıyoruz. O yüzden kimseye rant sağlamıcaz,      

o yüzden ben kitaplarınıza baktım, hediye ettiğiniz kitaplara baktım ama maalesef gerçekten 

çok üzüldüm. Nasıl o paraların heba edildiğini, nasıl iş bilmezlerin heba ettiğini. Terme'ye, 

Termeyi’ de söylücem. Terme'ye gittiniz belki, gitmediniz. Ya hiç mi hamama gitmedin orayı 

çizen bir arkadaş, hiç mi top oynamadın Umurbey stadını çizen, hiç mi köy sağlığını 

dolaşmadın Katırlı Sahasını, Kumla Sahasını yapan, milyonlarca liralık bir zarar var orda. 

Bilemiyor musun ki sen, bilemiyorsan bari yapma, girme işe. Yedi Etabın Altısına niye 

başlıyorsun ülkedeki enflasyon durumunu hiç mi bilmiyorsun. Ben bilmez miydim gelir 

gelmez hemen bir şeyler satmayı, sabrettik bekledik. Tıpkı zeytin alımındaki gibi, paramız 

olacağı zaman kendimize güveneceğiniz zaman elbette ki parayı başka yerden aldık ama 

karşılığında yağ vericez,  illa direkt olarak parayı cepten değil, 

       --Meclis Üyesi: …………. 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Tarım A.Ş. den, Büyükşehirden Tarım A.Ş. den, 

biz onlara  yağ vericez, 

       --Meclis Üyesi: …………. 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Bitmedi hocam, ben kimsenin sözünü kesmedim. 

Dolayısıyla hani diyorum ya demin insanın tarifini yaparken vicdan ve adalet var, bunu da 

unutmayın. İşte Termal 'in durumu, dediğim gibi ya hakikaten hiç mi gitmedin arkadaş burası 

kaplıcalar ülkesi ya şey, yani Türkiye. Bursa'da bunların en merkezi yeri bir git kaplıca nasıl 

olur ne yapılır bu kadar mı hakikaten para şeyi kolay harcanır bununla ilgili. 

      Şimdi Gençlik Kolları Başkanımızın başlattığı Kitap etkinliği ile ilgili bu bazı bölgelere 

kitap gönderilecek öğrencilere. Hz. Ali radıyallahu ne diyor arkadaşlar, bana bir kelime 

öğretenin ben kırk yıl kölesi olurum diyor. Eğitim için böyle gelmiş bir kardeşimizi biz 

başımızın üstünde değil oturduğumuz koltuk başımızın üstünde taşırız hangi partiden olursa 

olsun, hangi partiden olursa olsun. Orda ki ulvi düşünce ve emek çok önemlidir, öyle de siyasi 

bakmanın da bir anlamı yoktur. 

       Şimdi bizim tabii burda Tuncer kardeşime biraz sitemim olacak. Bize birçok şey 

söylüyorsunuz ne oldu, ne bitti, hani olmuyor? GES Sistemini 3 ay önce konuştuk, daha hiç 

tık yok. Yani o kurumda yetkili olmana rağmen Gemlik'te bir kendi enerjisini üreten aylık çok 

fazla Elektrik gideri olan Gemlik Belediyesi'nin en azından çatısına GES Sistemi yapalım 

dedik ama nedense hep red geliyor veya kapasite yok diye geri çevriliyoruz. Her ay 

4.000,00TL. veriyoruz ve sonuçta Red yiyoruz, bu konuda desteklerinizi bekliyoruz       

Tuncer ’cim.  
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         Kusura bakmayın ben notlarınızı şey bırakmak istemiyorum, cevapsız bırakmak 

istemiyorum şöyle okuyayım; 

        Kuzey imar planları ile ilgili birazdan şimdi bir sunum olacak oraya da gelecek. Rezerv 

alanlarla ilgili elbette ki tabii ki emeği kim geçiyorsa ona teşekkür ediyoruz o konuda sıkıntı 

yok.  

        Toplu konutlarla ilgili hesabımızda paramız var. Bu arada 7 tane konut satıldı, daha 12 

tanesi var, toplam 19 ‘du.  

        Yetenek Sizden Destek Bizden Projesini hemen söyleyeyim arkadaşlar sizlere. Zaten bir 

komisyon kurduk yani, şimdi birazdan oylucam onu. O komisyon bunların hepsini görebilir 

arkadaşlar. Bu dediğim gibi Yetenek Sizden Destek Bizden Projesi, ilk göreve geldiğimiz 

Nisan ayı itibariyle ilk görev günüm ziyaret ettiğimiz İlçe Milli Eğitim Müdürlüğümüz’ le 

aslında düşündüğümüz daha sonra Protokol ‘e şey yapan dönüşen bir projeydi bu. Burda şunu 

söyleyeyim; Toplamda 1771 öğrencimiz var. Tiyatro 341, Halk Oyunları 617,  Bağlama 165, 

Gitar 483, Keman 150, Ritim 15 öğrencimiz var şu anda. Burda 9 tane öğretmenimiz görev 

yapıyor, nerden aldık biz bunları; Bursa Büyükşehir Belediyesi, Osmangazi Belediyesi Kültür 

A.Ş., BP Petrolleri Kültür Koleji, Tan Koleji, Gemlik Ticaret ve Sanayi Odası ben isterdim ki 

diğer partilerimizden de  birer tane de olsa sembolik olarak biz Gemlik’i tarif ederken ne 

diyoruz Gemlik’in 2 önemli problemi var. Bir; “Yapısal  Yıkım”, İki;  “Toplumsal Yıkım.” 

Yapısal yıkımla ilgili hiçbir şey yapmıyorsunuz diyorsunuz ya arkadaşlar nerdeyse işin  Proje 

tarafı bitti, plan tarafına geçtik, onunla ilgili de ihale olacak, değişim plan tarafına geçicez, 

daha sonra da Çevre ve Şehircilik Bakanımız sayın Murat KURUM ‘dan randevu alıcaz ve 

Gemlik’i ön tarafa çıkarmasını isticez. 

          Daha önce istediğimiz Geçici Yerleşim Yeri ile ilgili 75 dönümlük yeri biliyorsunuz 

ihaleye biz de katıldık maalesef, keşke katılmasaydık. İkiyüzbin lira olan yere Durmuş 

Başkanı gönderdik ve dedik ki birmilyona kadar çıkabilirsiniz. Bakın kamuyuz biz ama 

kamudan Depremle ilgili çalışma yapıcaz. Orda bir geçici yerleşim yeri kurucaz ve bunun için 

birmilyon ekstra biz ödücez. Destek olması gerekirken köstek yiyoruz burda ama sonra işte 

yukarda Allah var, alan arkadaş tabii ikimilyon vermiş ikimilyon küsur o da ödeyememiş, 

şimdi tekrar biz müracaatımızı yapıcaz. Gerekirse sayın Valimize gidecez, Valimizin bu 

konudaki yaklaşımları hakikaten çok takdire şayan, sayın Kaymakamımız da öyle. İnşallah 

Geçici Yerleşim Alanıyla 75 dönümlük yerde de biz yirmiüçbuçuk hektarlık alandaki Kentsel 

Dönüşümümüzü başlatarak vatandaşlarımızı orda arıtmaya da yakın bütün bağlantıları vesaire 

derken bunu inşallah en kısa sürede el birliği ile yine hep birlikte gerçekleştirecez. Önemli 

olan bir tane cana şey gelmesin, zeval gelmesin. Yani kentsel dönüşümle ilgili de neler 

yaptığımızı Komisyondaki arkadaşlarda mutlaka biliyorlardır, size de söyledik. 

           Bu arada Öğretmenlerimizin parasını biz veriyoruz, doğrudur. Niye biz veriyoruz; 

çünkü tasarruf tedbirleri nedeniyle Halk Eğitim üzerinden alacak biz, alacaktık biz kursu fakat 

halk eğitim tasarruf tedbirleri dolayısıyla bunu ödeyemeyeceğini söylediler. O maalesef 

Gemlik Belediyesi'ne kaldı. Biz normalde Gemlik Belediyesi olarak ücretlerini de arkadaşlar 

ilgili komisyonlarda görebilirler. Çünkü 30 saat ve üzeri çalışan hocalarımız var, 

değerlendirmeyi yaparken de buna göre yaparsanız sevinirim. Dolayısıyla tasarruf tedbirleri 

nedeniyle de biz kendimiz ödemek zorunda kaldık, diğer arkadaşlarımız daha önce bizim 

biliyorsunuz Kültür Sanatla ilgili bir şey yok diyen arkadaşlarımız da oluyor burda. 3 tane 

Koroya destek veriyoruz, Çocuk Koromuz var, Tiyatro ekiplerimiz var. Yine büyüklerin, 

yetişkinlerin hem Halk Müziği 2 tane de Türk Sanat Müziği Korosu var, aslında kültür ve 

sanat konusunda oldukça iyi bir noktadayız ama istediğimiz noktada mıyız? Değiliz aslında 

onun da altını çizeyim, çok daha iyi olmalı.  
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        O Toplumsal yıkım dediğimiz noktayı biz kültür sanat spor ’u öğrencilerden başlayarak 

ebeveynlere kadar taşıyabilirsek emin olun o zaman bu kentte daha farklı şeyler konuşmuş 

olucaz, onun da altını çizeyim.  

        Ömer istersen Gemlik Belediyesi'nin 2024 Nisan – 2024 Aralık Faaliyet Raporunu size 

şöyle kısaca aktarayım, daha sonra Oğuz HAN cevap vericem. 

        Değerli arkadaşlar sorularınızın çoğunun cevabı burdadır……. 

        Evet, Fen İşlerinde neler yapmışız. 3515 metre karelik sıcak asfalt çalışması yapmışız, 

Kent Lokantasını açmışız, Kreş sayımızı ikiye çıkarttık. Tabii bu arada burda yok ama AŞ 

Evini yine aktif hale getirdik. 350 ton Asfalt yama çalışması yaptık. Onbin metrekare taş 

parke çalışması yaptık, Arazi Yollarında malzeme serimi köylerde yirmi kilometrelik arazi 

yoluna malzeme serimi yaptık, bu sadece malzeme serimi köy yollarının özellikle Zeytinlik 

yollarının açılması apayrı, orda sadece Katırlı Köyünde şunu söyleyebilirim; otuziki kilometre 

sadece Katırlı Köyünde. İkibinüçyüz metrekare Tretuvar yapımı çalışması yapmışız, imar 

yollarında imar yollarına ne kadar dediniz; bir nokta iki kilometrekare yol açma çalışmasını 

gerçekleştirdik. Yazın araçlarımızın sayıları sınırlı olduğu için maalesef tabii köylerimize 

daha çok önem verdik. Yağışın da olmaması burda avantaj klara kendi açımızdan köylerimize 

ağırlık verdiğimizden, aslında bu biraz daha artabilirdi. Manastır’da 242.Sokak’ta istinat 

duvarı çalışması, Köy Konakları tamamladık, onlar yarımdı biliyorsunuz arkadaşlar. Gençali 

Köy Konağı, Büyük Kumla Köy Konağı ve Kurtul Köy Konaklarını hizmete açtık. 

          Park ve Bahçeler Müdürlüğünün; çalışmalarını zaten sahada da görüyorsunuz ama 

şöyle söyleyeyim; Ata Mahallesi'nde işte çocuk parkı 310 metrekarelik alanda, yine bir çok 

çocuk parkını burda isteyen arkadaşlarımızı burda fazla vaktinizi almayarak gönderebilirim. 

Yeşil alan ve çevre düzenlemelerini görebilirsiniz burda. Evet sulama ve su deposu sistemleri 

konusunda Umurbey ‘de ve Katırlı ‘da hatta Fevziye Köyünde de Göle çalışması tamamlandı, 

orası su toplanmaya da başlandı. Yeniköy piknik alanı su deposu, su depolaması yapıldı. 

Kırsal kalkınmayla ilgili faaliyetlerimiz devam ediyor, seramız çok iyi çalışıyor ve burdan 

2336kilogram salatalık, 700kilogram sivri biber, 833kilogram patlıcan ve 1200kilogram 

domates satışa sunulmuştur. Toprak analizleri yine devam etmekte arkadaşlar, Kent 

Mobilyaları ve Oyun Grupları devam ediyor, işte burdaki sayıları dediğim gibi çok fazla 

okuyarak sizleri meşgul etmek istemiyorum ama isteyen arkadaşlarımıza paylaşabiliriz. 

Sulama sistemlerini yine kullanarak tasarruf sağlanmıştır. Özellikle bu sene kurak geçti ki 

seneye inşallah aynı şeyleri tekrar maruz kalmayız. Çeşitli Bakım ve Onarım çalışmaları 

gerçekleştirildi. Çocuk parklarımızın sanırım 11 tane çocuk parkı, yeni çocuk parkı hayata 

geçirdik ama diğerleri de çok kötü durumdaydı. En son dün itibariyle Sabahattin Bey değil mi 

orda bizim Yunus Emre Çocuk Parkı' da alt zemini yenilendi, orası da güvenli bir hale geldi. 

Arkadaşlar bunları niye anlatıyorum biliyor musunuz? Bakın 3 ayda 3 ayda sadece Gemlik 

Belediyesi'nin bütçesi sekizyüzellimilyon üç ayda otuzdörtmilyon kesinti yaşadık, hiçbir şey 

satmadık şu ana kadar. Elbette biz de bir şeyler satıcaz. Yani onları %40 altında kalan zaten 

Gemlik Belediyesi'nin kullanmadığı vatandaşın kullandığı başkalarına hayır olan şeyleri biz 

Gemlik faydasına kullanıcaz ve burda nerde kullandığımızı da sizlere söylücez.             

Şehitlik ve mezarlık bakımlarımızı bir arkadaşımız, müdür arkadaşımızı görevlendirdik. Bursa 

Büyükşehir Belediyesinde görünse de sonuçta ihmal edildiğini geçmişten bildiğimiz için biz 

böyle bir riski almadık ve her Cuma da burda Kur'an-ı Kerim okunuyor onu da söyleyeyim. 

           Sağlık İşleri Müdürlüğümüzün de faaliyetleri;  Hasta Nakil ambulans hizmetleri Nisan 

ayında 31, burda toplamda 312 vatandaşımıza hizmet etmişiz. Kızılay'a engelsiz taksi 

hizmetlerimiz aralıksız devam ediyor. Bununla ilgili de İstanbul’dan Engelliler Derneğimizin 

bize hediye ettiği bir otobüs var küçük bir otobüs var, onu da çocuklarımıza inşallah bir 

Çanakkale turu yaparak Engelli vatandaşlarımıza, onların da o çok kıymetli, değerli, Türk 

tarihinde önemli yer tutan o toprakları ziyaret etmelerini sağlıcaz. 
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         Engelsiz taksi hizmetleri de 578 kişiye hizmet etmişiz. Psikolog hizmetleri 186 kişiye 

hizmet etmişiz, evde sağlık hizmetlerimiz toplamda 148 kişiye Evde sağlık hizmetleri 

yapmışız, Diyabet işte Vatandaşlarımızın. Cenaze hizmetlerimiz toplamda 555 Vatandaşımıza 

burda hizmet etmişiz. Bide tabii rahmetli Bayram DEMİR Yaşlı Konuk Evimiz var ki burda 

60 yaş üstü toplamda 38 yurttaşımız hizmet vermekte ve dokuz ay içerisinde herhalde bir her 

ay nerdeyse gidiyorum, sizlerin de gitmesini tavsiye ederim. Önemli sadece özel günlerde 

değil arkadaşlar, öyle bir şeyimiz yok.  Demin öyle bir sataşma geldi, sadece özel günlerde 

değil, biz özel günlerde gitmiyoruz bilginiz olsun.  

         Çocuklarımız ya velhasılıkelam sizin de fazla vaktinizi almak istemiyorum ama birçok 

şey var burda anlatacağımız 156 tane slayt var. Burda aslı olan aslı olan doğruyu görmek aslı  

olan vicdanlı ve adaletli olmak aslı olan ya nasıl olsa bu bizdendir bunu hatalarını kollayalım 

değil arkadaşlar dikkat ederseniz bir şeyin altını çizmek istiyorum, bu bunu belki söylemek 

çok hoş olmayabilir kendi açımdan, karakterim açısından söylüyorum ama bize sosyal 

medyadan belki saldıran arkadaşlara burda ne yapıyoruz, kendi özellikleri kapsamında 

iltifatlar ediyoruz. Ya onun yaptığı yanlışla, yanlışı ben bir yanlışla düzeltemem, benim 

hakkını teslim etmem lazım. Eğer Murat Bey doğru bir şey yapıyorsa çıkıp burda 

alkışlamalıyım. Selim Bey bir şey için üzülüyorsa ve ben onu üzdüysem onunla, ondan gidip 

pardon diyebilmeliyiz, çok zor olmamalı bunlar bence, birbirimizden bu kadar uzak 

olmayalım, uzak oldukça bölünüyoruz, bölündükçe de birilerinin işine yarıyor.  Biz Gemlik'i 

emin olun bütün samimiyetimizle söylüyorum, bütün grubumun adını söylüyorum, 

elbirliğiyle kaliteli yaşanabilir bir kent haline getirelim, marka değerini arttıralım, buraya 

Gemlik'e gelmek için insanlar şey yapsınlar, yarışsınlar ya gidelim Gemlik'te Gemlik ‘in 

zeytinin Gemlik’in sahilinde bir balık yiyelim, şöyle oturarak ailemizin,  çocuklarımızın 

denize taş attığı, taş sektirdiği, o güzel sahile gidelim, özlemini  ve isteğini bence 

uyandırmamız gerekiyor Bunu birlikte yapabiliriz yani, bunu böyle çatıştığımız sürece emin 

olun Mehter Marşı gibi şey olur,  bizim artık İzmir Marşı'nı okuma zamanı gelmiştir. 

Biliyorum biraz uzattım ama Selim Bey bir şey mi söyleyecek tiniz?  

         --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım………diyorsanız ya ………………çok 

merak ediyorum yani,  

         --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Peki.  Değerli arkadaşlar, evet şimdi 

gündemimize geçelim.  Murat Bey buyurun. Oğuz HAN Bey çok konuştun sen ya, sana söz 

vermicem. 

        --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Ama bir önemli bir soruya biz halen cevap alamadık sizden. 

Benim verdiğim….. 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Bir saniye bekle, Murat Bey'e önce söz verdim, 

tabi demin esprili dedim. Tabii ki söz vericem, öyle bir şeyimiz yok. Buyurun Murat Bey, 

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Şimdi Başkanım hafta içinde Borusan ve Çimtaş 

Fabrikalarının Ceo 'ları. Avukatları Belediyemize geldi. Toplantıda siz de vardınız, muhalefet 

meclis üyelerinden ben vardım, yedi sekiz tane de CHP ‘li meclis üyesi arkadaşlarımız, 

Hüseyin Abi de vardı pardon, yedi sekiz tane de CHP ‘li meclis üyesi arkadaşlarımız vardı. 

Şimdi Fatih arkadaşım ordan bu yerin satışıyla ilgili bazı sözler söyledi, cümleler sarf etti. 

Buranın satışıyla ilgili usul olarak sıkıntı olabilir, onlar da anlattı. Burası serbest bölgede aynı 

dönemde serbest bölgede imara açık bir alanın fiyatından metrekare olarak otuz dolar daha 

fazla ödeyerek burayı satın aldıklarını ima ettiler. O Meclis Kararıyla geçmiş olması 

gerekirken Encümen Kararıyla geçmiştir, bundan dolayı yargıdan geri dönmüştür. O Türk 

Adaletinin vereceği karar, saygı duyarız. Burdan gelen parayla ne yapıldı dedi Fatih 

arkadaşımız, size geçen ay AK Parti döneminde yapılan hizmetlerin kitapçığını takdim ettim, 

bilmiyorum baktınız mı?  
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          Fatih arkadaşım da aslen Gemlikli, 40 senedir 45 senedir Gemlik'te yaşıyor, yapılanları 

görmediyse o kitapçıktan tekrar bir hafızasını yoklasın. Şimdi aynı konular dediniz Başkanım, 

2025 yılına girdiğimiz için 2024 yılında yapılan yapılmayan faaliyetleri biz meclisten sunduk, 

takdir sizin. Yapılanlar bunlar, ben şimdi faaliyet raporuna baktım. Faaliyet Raporunda 

belediyenin yapması gereken rutin işler haricinde herhangi bir olaya, konuya  denk gelmedim. 

Cenaze; tabii ki Cenazeyi Belediye kaldıracak. Mezarlık Hizmetleri; yapacak, Asfalt 

Kaplaması;  yapacak. Yani baktığımız şeylerde olaylarda yapılan icraatlar da rutin işlerin 

yapılması gereken rutin işlerin dışında herhangi bir işlem yapılmamış ben fark etmedim. 

           Şimdi bu Ak Parti döneminde özgürlük sayesinde Okullarda talep olduğunda Kürtçe 

sınıflar açılıyor, bunun bilgisi vardır siz de, biliyorsunuzdur. Bu konuda bir eleştiri yaptınız 

demin onu da hatırlatayım. 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Onu ortağınıza söyleyin, bana niye 

söylüyorsunuz, ben  rahatsız değilim ki yani. Gemlik'te var mı Kürtçe?  

       --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Talep, talep varsa belli bir talep olursa sayı olduğu 

zaman okulda açılıyor. Bir de açıklamalarınız da Başkanım Umurbey Kavşağı için Mehmet 

TAŞAR Başkanımdan yardım talep ediyorsunuz, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Ben yardım talep etmedim hayır, hayır, bir dakika, 

       --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Bir saniye ben sizi dinledim siz de beni dinleyin, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Dinleyim,  

       --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:  Yanlış varsa düzeltiyorsunuz, sizi olaylar şey, sözleri 

bölmüyorsunuz, biz öyle biliyoruz. Birlikte hareket edilebilir, olabilir ama size,  size de 

burdan hatırlatmak istiyorum. Siz Gemlik Belediye Başkanısınız,  bazı sorunlara müdahale 

etmeniz lazım. Gemlik Belediyesi Gemlik Belediye Başkanı olarak Gemlik Belediye Meclis 

Üyeleri olarak bu tür sıkıntılı konularda bizim kafa yormamız, gerekiyorsa gerektiği gibi 

çalışmalar yapmamız gerektiğini düşünüyorum. Bu tekrar olacak ama ben sorduğu 

sorularımın cevabını alamadım,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Saniye işliyor,  

      --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:  Bitiyor Başkanım son; sorduğum soruların cevabını 

Fatih Başkan'dan da İbrahim Abi’den de sizden de alamadım. 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Hangi soru o, 

       --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:  Bu Gemlik Life ödenen, ben Mali Müşavir olarak işin 

içinden çıkamadım, toplamda benim şu an hesabıma göre ellibeşbin lira şirketlerden, kırkbin 

lira da belediyeden aylık toplam da totalde doksanbeşbin lira para mı ödenmiştir.  Şirket, 

Büyükşehir ‘i katmıyorum, ellişerbin lira da fatura oraya kesildiğini söylüyor, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar,  

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:  Belki konuya hakim değildir, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Valla, 

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:  Başkanım, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Mali Müşavirlik şeyini iptal edecekler, sen bir 

hesaplara bak.  

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:  Yok etmezler,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Ederler,  

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:  Biz Gemlik’in saygın Mali Müşaviriyiz arkadaşlarımız 

biliyor. Başkanım 55.000,00TL dokuza böldüğümde 500.000,00 +  KDV dedi İbrahim Abi, 

55.000,00TL. geliyor.   

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Ya Murat bunla ilgili komisyon kurduk şimdi, onu 

oylatıcam. O komisyonda bakarsınız ya, aynı şeyleri tekrar ediyoruz, yapmayın artık. 

       --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:   Yok cevap vermediniz de Başkanım o yüzden, 
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       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Cevap verdik nasıl vermedik, 

       --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:   Yok bu konuda, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  İbrahim Bey cevap verdi, Fatih verdi, sen o zaman 

telefona bakıyorsun, 

      --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Sadece şunu soruyorum;  Bu firma aylık 95.000,00TL.  

Gemlik Belediyesi ve Gemlik Belediyesi şirketlerinden paramı almıştır, teşekkür ediyorum. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Arkadaşlar öncelikle bir dakika şu soruları var ya, 

İbrahim Bey size cevap vericem ben. Şimdi Mehmet TAŞAR dedi ki bende de o kavşağı dedi 

bir kavşak yapıcam, böyle bir düşüncem var. Ben dedim ki o zaman destek ol, lafla olmuyor 

diyorum. Demin de söyledim, lafla peynir gemisi yürümüyor arkadaşlar. Bana diyorsun ki o 

zamanki diyorsun işte ondörtmilyon ne satılmış, ellidokuz dönümlük yer, firma sahipleri tabii 

ki onu söylüyorlar. Yani firma sahipleri birçok şey söyleyebilirler, fakat aslı olan şu usulsüz 

satılmamış bakın, usul ile ilgili bir sıkıntı yok, yetkisiz satış var arkadaşlar adını koyalım 

yetkisiz. Yani onu ancak Gemlik Belediye Meclisi Kararıyla satına bilinir, mahkemenin 

bozma kararı da budur. Bu nedenle de geçmiş dönemde bu davayı açan rahmetli Özgür 

AKSOY, işte diğer hocalarımız Osman DURDU ’ya vesaire çok teşekkür ediyoruz. Biz onları 

da olayın içerisinde tutuyoruz. Bununla ilgili de Milliyetçi Hareket Partisi İlçe Başkanını da 

aradık ve buraya komisyona gelip katılması için arkadaşları davet ettik, ilk toplantıya 

katılmadılar, ikinci toplantıya katıldılar. Herhalde işleri vardı. Ama bu Gemlik’i ilgilendiren 

bir şey, gerçekten öyle, niye ihale, çünkü meclise geldiğinde meclis açık ihaleye çıkacak 

diyor. Neden, biraz düşünmek lazım. Neden ihaleden kaçındı, ya firmayı diyebilir ki evet ya 

ben burdan Emlakçıya sordum 3 Emlakçıya sordum,  ondörtmilyon dedi. Biz ondörtmilyon 

beşyüz verdik. Bak daha fazla verdik, bakın öyle değil o iş. İhale, ihale bedeli belirlenir 

ondörtmilyon beşyüz denir veya ondörtmilyon denir, ihaleye çıkar. Ha ondörtmilyonyüze 

biter veya yirmimilyona biter, buna meclis karar verir. Yapılan şeyleri anlattım demin size, 

birçok şeyi yapılıyor gibi görünüyor, o yok. 

        Yukarda Hisar Mahallesi'nde tepede Adliyenin önünde 6 - 7 katlı bir yurt yapılmış, 

nereye yapıyorsun Yurdu, ne kadar harcandı buraya. Tamam komisyon kuralım, hepsinden o 

zaman hesap soralım. Tamam Yurt yapıyon da kime yapıyorsun, kimin arazisine yapıyorsun 

kardeşim. Milli Emlak'tan sen bir sözleşmen bir şey var mı? Yok, hiçbir şey yok. Roda ‘dan 

geliyor şu anda. Roda İmam Hatip Lisesi'ni yaptık diyor işte bizim aslında DOP ‘a vesaire 

falan filan, niye kesilmemiş DOP?  Var mı bir evrak? Adamlar yanıyor tutuşuyor, şimdi 

baktığında öbür taraf haklı ama kusura bakmayın dedim ben, kanun neyse ben dedim ona 

uygularım. Var mı senin elinde bir kağıdın, bir sözleşmen yok. O zamanki Başkan öyle demiş, 

o zaman dedim o Başkan’a gidçeksiniz. Ben Gemlik'in dedim, ne dedim evet Gemlik, 

Gemlik'in Halkının parası Babamızın parasına çok çok kıymetli arkadaşlar. Ben Babama belki 

hakkımı helal, onun hakkını aldıysam helal ettirebilirim ama 122000 kişinin hakkını nasıl 

helal ettireyim ben,  lütfen vicdani olalım yani. Bakın burda kimse yanlış bir şey yapmak 

istemiyor tamam mı, kimse art niyetli değil burda. Gemlik’in hakkını koruyalım, hukukunu 

koruyalım. Firmaları, firmaların burda şeyi yok, firmalar burda para kazanıyorlar. Benim için 

esas olan hiç iyi şey değil. Ecrimisil, çalıştığım firmada arkadaşlar biliyorlar burdayım yazın 

dedim cezayı,  hiç yok. Yani ben 36-40 yılda çalışsam ben burda şu anda bu formayı giydim 

sonuna kadar terletirim. Tekrar söylüyorum, ben göreve başlarken  bir  Kur'an-ı Kerim'e el 

bastım bir de Nutuk ‘a el bastım  tamam mı.  Bunları şey için yapmadım ben bunu, herkes bu 

anlamda da elini vicdanına koysun. Ben kimsenin hakkını yedirmem burdaki Gemlik 

vatandaşının. Gemlik Life ile ilgili vesaire ‘si İbrahim Hocam şimdi size cevap verecek, 

buyurun İbrahim Hoca. 

        --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Şimdi değerli meslektaşım Murat'a açıklama 

yapıyoruz tabii. İnşallah bu son açıklama olur, temennim o.  
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        Bakın  doksanbeşbin lirayı nasıl buldunuz bilmiyorum ama doksanbeşbin lira rakamını 

dokuz ayda çarparsanız dokuzyüzbin liraya yakın bir rakam yapar, bak ben çok net söyledim. 

Total 500.000,00 + KDV ödenmiştir. Bunun 120.000,00TL.’sı yani 40.000,00 x 3 ay 

belediyemize aittir bu hizmet, bu tahakkuk ettirilmiştir. 240.000,00;  240.000,00 KDV dahil 

yani 240.000,00;  240.000,00; 120 daha 600.000,00;  500 + KDV zaten 600 yapar, yani 

doksanbeşbin liralık rakamlar yok arkadaşlar. 120.000,00TL. belediye 40.000,00TL. dan, 

iştirakler de  KDV dahil 240, 240 Total 480.000,00TL.  para ödenmiştir. 

       --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Son kez soruyorum abi, ben anlamadım herhalde. 

500.000,00 + KDV 9 ay, 

        --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: 600,  

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Doğru mu abi. 500.000,00;  600 KDV'yi bırak. 

500.000,00 + KDV dedin. 500.000,00 ‘i 9 böldüğümüzde 55.000,00TL. çıkar mı abi.  

        --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Çıkar,  

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: 40.000,00TL. belediyeden,  

        --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Hayır Abi ‘cim üçünün toplamı diyorum ya. 

Belediye,  Gemtaş,  Gemtar, üçünün toplamı.  

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi: Biz şeyse biz Pazartesi günü bu belgeleri istiyoruz 

Başkanım.  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Bununla ilgili zaten, 

        --Murat YAVUZ Meclis Üyesi:  Sözleşmeleri, faturaları istiyoruz. 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Komisyon,  komisyon var zaten, komisyonda o 

komisyon kurulacak komisyonda Tuncer de var, sen de varsın, bakarsanız komisyonda ya. 

Burda arkadaşlar Gemlik 'li vatandaşlarımızın gönlü rahat olsun, sizin gönlünüz rahat olsun, 

emin olun bakın bir şey söyleyim; O arkadaşlarımızın yaptığı işin karşılığı bile o değil, bakın 

net söylüyorum size. Gece saat 12.00'lere kadar 01:00’lere kadar bütün etkinliklerde orda 

burda çekimler falan filan, hangi basın ekibi yapabilir burda. Bakın burda basın, Gemlik 

Basınımızın çok değerli kalemleri var burda, gerçekten yapılcak iş değil yani. Benimle,  

benimle o anlamda çalışmak çok kolay değil yani.  Gemlik Belediyesi'nde niye, kim sormuştu 

müdürler mi istifa ediyor diye? 

        --Meclis Üyesi: ……  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Sen mi sordun. Cevap veriyorum, ona cevap 

vermemiştim. Cevap vereyim;  Arkadaşlar, şimdi biliyorsunuz bir EYT durumu çıktı, işte 

Gemlik Belediyesinde daha önce başka yerlerden gelen arkadaşlarımız oldu. Bu 

arkadaşlarımız yine Bursa'ya döndüler. Bir arkadaşımız EYT' den dolayı emekli oldu, diğer 

arkadaşımız aslında asıl işi o olmamasına rağmen geçmiş de mesela; Emlak İstimlak ’ı 

söyleyeyim,  o işe verilmiş. Şimdi siz  burda siyaseten hep olaylara siyaseten bakıldığı için 

önce adam alınmış sonra adama göre iş bakılmaya çalışmış. Ya bir iş olur, ona göre işe göre 

adam alırsınız. Şimdi siz, siz şey yaparsanız olmaz. Siz Fırıncıyı, İtfaiyeci yaparsanız olmaz, 

o yüzden de bu nedenle belki bu tür değişimler size çok fazla geliyor ama bir şekilde yol 

alabilmemiz açısından da bu tür değişikliklerin olması gerekiyor. Hep, bazen 90 dakikada da 

olsa 30 dakikada da olsa oyuncu değiştirilene bilinir.  Oğuz HAN bir şey söyleyecekti, sonra 

Tuncer sana cevap vericem. 

        --Oğuz HAN Meclis Üyesi: Bir büyüğümüz ya Tuncer,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet, mikrofonu açalım Tuncer'in.  

        --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Başkanım az önce  GES  dediniz,  ben  ilgili 

Kurumun Müdürü değilim, ilgili ortak çatıda çalışan farklı bir Şirketin İl Müdür 

Yardımcısıyım. Ahmet Müdürüm ‘le beraber geldiler, ilk başvurunuz iptal, sizin kendinize de 

söylemiştim başvurunuzun iptal olma sebebini, eksik evraktı.   
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         İkinci başvuruyu yaptılar, Ahmet Abi ilgileniyor. Bizim sadece işimiz burda GES 

kurulması değil. Bizim daha büyük işlerimiz var,  bizim yılın sonunda tedarik şirketi olarak 

bir ton kontratımız var, bizim işimiz farklı. Ben farklı olan bir şirkete müdahil oldum. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Siyaseten,  

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Anlattım ve de peşindeyim size cenazede de söyledim 

ve de peşindeyim. 

       İkincisi Borçelik Borusan vesaire Çimtaş ‘ın arazilerin satılmasında Fatih UZUN Bey 

şöyle söyledi, CHP ve MHP dedi. Orda CHP yok, orda Metin ŞANLI Hocamız var elleri 

öpülmesi, İlçe Başkanımız var Osman DURDU, 

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Özgür AKSOY 'da var rahmetli, 

    --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Şöyle, şöyle sırayla gidiyorum Başkanım. Bunların 

atılımıyla daha önce böyle bir dava açılmadığından kimsenin bu işi bilmediğinden rahmetli 

Özgür AKSOY 'a gidiliyor. Dilekçeleri vesaire bütün takibini de Özgür AKSOY yapıyor 

rahmetli.  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Demek CHP var yani, 

     --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: CHP nerde var, biz gitmesek yok. CHP'nin kapısını biz 

çalmasak CHP yok. Bugün diyorsunuz ya bana kredi yetkisi verin, oy çokluğuyla geçirdiniz. 

Soruyorum size bu krediyi neden çekmek istiyorsunuz? Ben kredi çekcem diyorsunuz bize, 

çeksenize kırkaltı milyon ödeyin Borusan’ın parasını, yer bizim olsun.  Gelsin ondan sonra 

Borusan buraya, görelim hep beraber dikilelim kapıya. O zaman dikilelim hep beraber, biz 

ödedik mi adamın parasını, 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Valla Tuncer, 

     --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Teröristlerle alakalı en son Devlet Bey’in bir sözü var, 

Devlet Bey'in bir sözü var; ya silahı gömecekler, ya kendileri gömülecekler. Bizim orda Kürt 

Halkımıza, Kürt arkadaşlarımızla, Kürt vatandaşlarımızla sıkıntımız yok. Bizim burda 

teröristle sıkıntımız var. O arkadaşta terörist, suçunu almış.. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Hangi arkadaş, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:   O sizin çok savunduğunuz arkadaş, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Adı ne onun, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:   Sizin çok savunduğunuz, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Adını söyle, adını söyle, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Siz biliyorsunuz sayın Başkan, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Söyle söyle adını, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Hiç girmeyin o şeylere,  

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Hangi arkadaş, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Siz biliyorsunuz, siz biliyorsunuz, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Adını söyle, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: 6 ay, 7 ay Gentar diye şirketten belediyenin     

iştirakten den  bu adama bedava para ödediniz, kalkmışınız burda hala bizi iğneliyorsunuz,  

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Adını söyle adını, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Ben söylemem adını, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Niye,   

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Siz daha iyi biliyorsunuz. Niye? Dava mı 

açtıracaksınız benim hakkımda, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Ne davası,  

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Ne davası? Siz söyleyin adını, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Madem o kadar,  

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Biz hiç kimseye,  

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Madem o kadar, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Biz kimseye baskı yapmadık,  
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       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Terörist olduğuna inancım var, adını da net söyle. 

Sen terörist, 

        --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Siz biliyorsunuz, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Arkadaşım, 

        --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Siz biliyorsunuz, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Sen eğer, 

        --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Siz dokuz aydan beri, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Teröristse,  

        --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Adamı savunuyorsunuz siz biliyorsunuz, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Teröristse, 

        --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Burda,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Adını söyle niye korkuyorsun adını söylemekten,  

        --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Ben adını söylemek korkmuyorum,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Söyle teröristse,  

        --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Çok yerde de söyledim. Bizim canımız ortada, neyle 

korkutmakla itham etmek istiyorsunuz siz beni. 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Hani kanundan korkuyorsun ya, 

       --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Siz beni neyle itham ediyorsunuz,  teröristlere mi 

dövdüreceksiniz,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Ya bırak bu şeyleri, 

       --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Siz bırakın bu işleri.  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Söyle adını söyle. Burası hukuk devleti kardeşim, 

teröristse sana niye hukuk şey yapsın ki, niye beni diyorsun dava etsin diye, niye davadan mı 

korkuyorsun. 

       --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi:  Bir tane kurnaz beni dava etsin, onun da davasıyla 

uğraşmak için mi adını söyleteceksiniz, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Ya hayır bu, 

       --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Bütün işim gücüm kalmadı da bir tane kurnazın, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Sen yanında bak, 

       --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Davasının peşinde mi gidecem,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Sağ yanında hukukçu var o arkadaşımız, o 

arkadaşımızın bir Tweet'in dolayı bilmem neyinden dolayı aslında yargılandığını ve suçsuz 

bulunduğunu bilmiyor mu?  

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Başkanım Gemlik'te İlçe Başkanımız var. İlçe 

Başkanımıza aşıyorsunuz, İl Başkanımıza gidiyorsunuz. Derdiniz varsa Gemlik'te İlçe 

Başkanımızın yanına gelirseniz, bizi de çağırın, gerekeni orda konuşuruz. Siz her seferinde bu 

arkadaş için İl Başkanı’nın kapısını çalıyorsunuz, çalmayın kapısını. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Sevgili kardeşim benim kimin kapısını çalıp 

çalmıcağımı sen karar veremezsin. Ben sana karışabilir miyim özel hayatında, herkes işine 

bakacak. Biz,  biz haddini bilen adama gideriz, haddini bilmeyen adama gitmeyiz. O yüzden 

de hiç sıkıntı yok  tamam mı. Yani üslup çok önemli, demin ne söyledim üslup çok önemli. 

Burda yaşadığımız barınaktan tutun bilmem neye kadar ya çok ayıp ya çıkıyorsun orda şey 

yayınlanıyorsun,  klip yayınlıyorsun yalan, yalan. Yani hayatınız yalan mı diyeyim ben size 

şimdi,  zoruna gitmez mi? Öyle bir şey söylesem, 

       --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Sizin bu mecliste yaptıklarınızın hepsi, her seferinde 

söylüyoruz. Şunu yaptık diyorsunuz; getiriyoruz önünüze koyuyoruz, yapmadınız. Şunu 

yaptık diyorsunuz; getiriyoruz önünüze koyuyoruz, yapmadınız. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Tuncer, 

     --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Yani, 
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      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Bu kadar bak, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Şu işlere bakın, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Son bitir, bitir bitir. 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Tamam bitiriyorum, 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Dinliyorum seni, 

      --Tuncer YALÇİN Meclis Üyesi: Ya çok uzatmayalım bu işi, yoksa bu iş kırgınlığa 

gidecek.  Ben size diyorum ki sayın Başkanım, bizim derdimiz hayatımız Gemlik olması 

lazım, siz onu bunu savunmaktan vazgeçin bize, biz de diyelim ki Başkanımız Kalem gibi 

karşımızda duruyor, bakın yanlışları da görüyor, kimseyi de savunmuyor, biz de sizinle 

beraber olalım. Biz baştan beri diyoruz ki sen yeter artık ya başkasını savunmayın bize. Hata 

olabilir, yanlış olabilir, geçen sefer de söyledim size, gözünüzden de kaçırıyor olabilirsiniz. 

Bunların hepsini kapatın ama artık birilerinin yaptığı hata için lütfen bizi birilerine şikâyet 

edip, sağa sola gitmeyin. Diyorum ki İlçe Başkanım burda, benim ilçe başkanım da çok 

beyefendi bir adam. Bu grubun içinde en böyle sinirli olan belki de benimdir. İlçe Başkanım 

çok beyefendi bir adam. Gidin bir kapısını çalın, bir çayını için, bir dertlenin bakayım ya. Biz 

kentsel dönüşüm, Çimtaş için toplantı olacak. Ben Teoman Bey'i tanıyorum, Teoman Bey’i 

ben 10 seneden beri tanıyorum, ikili ilişkilerim de çok iyi. Gelmeyebilirim, neden 

gelmediğimi sormuyorsunuz?  Ben o adamla o şahısla dışarda çalıştığım şirketten dolayı ikili 

anlaşmalar yapıyorum, neden gelmediğimi anlıyor musunuz?  Ben gelip de bir daha onun 

karşısında niye elimdeki işi koz edeyim veya Gemlik Belediyesi'nin malına şey yapayım, 

ezdireyim. Ben gelmem oraya, her şeyin bir adabı var, özel kurumdan emeklisiniz sizde. Her 

çağrıldığınız yere gittiniz mi bugüne kadar,  

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Burda Gemlik'in menfaati söz konusu Tuncer. 

Bide İlçe Başkanı’nın bu kadar alınmasına gerek yok. Biz İlçe Başkanı alınganlık edip, bir 

başka arkadaşımız aradı, bu konuya davet ettik diye bana sitemlerini söylüyor, eyvallah dedik. 

Tamam sıkıntı yok, haklıdır, İlçe Başkanıdır. Bizi artık kendimiz araması, aracılığıyla niye 

aradı. Ya bu tür şeyleri bence çok basit geliyor bana açıkçası, çok hayatımda bu tür şeyleri 

çok önem vermedim. Kim aramış beni illa o arasın, işte birisi arar ya bağlatır, bekletir falan 

filan. Bu tür şeyler aslında çok doğru gelmiyor, samimiyet varsa direkt ararsın cep 

telefonundan, meşgulsen dersin ki ya arkadaş şunu bir arayabilir misin dersin, biz de 

meşguliyet zamanımızda, yoksa İlçe Başkanını orda haşa şey küçük düşürmek gibi bir 

düşüncemiz vesaire öyle bir algımız yok, o konu da çok farklı. Onu ayrıca konuşuruz. neden 

İl Başkanı’yla görüştüğümüz konusu. O da apayrı bir konu. Onu da ayrıca görüşürüz, o ayrıca 

görüşürüz o farklı. Bildiğiniz gibi değil arkadaşlar. Yani onu alınmanıza gerek yok, emin olun 

bildiğiniz gibi değil yani o hiç gerek yok. Ama artık bu kişisel burda dokuz aydır aynı kişiden 

bahsediyoruz, yani aynı kişinin hakikaten ya ne adammış diyeceğim ya, vallahi helal olsun 

diyeceğim yani, valla ne adammış dokuz aydır Gündemimizi meşgul ediyor yani olacak iş 

değil ya. Neyse.  Oğuz HAN nedir abi’cim söyle, hadi söyle bir bitirelim artık gündeme 

geçelim. 

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Başkanım ben az önce gündem dışı konuşurken bir soruma 

özel cevap vereceğinizi beyan etmişsiniz de o cevabı, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Çok özür dilerim, tamam söyle nedir o söyle 

bakayım?  

       --Oğuz HAN Meclis Üyesi:  İstiklal Marşı ve Saygı Duruşu, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet arkadaşlar, İstiklal Marşı ve Saygı Duruşu ile 

ilgili kararımızı alalım. Teşekkür ederim uyardığın için. Buyurun Şükrü Bey, 

      --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım bu konuda daha önce konu gündeme geldi, sizde 

şöyle demiştiniz Grup Başkan Vekilleri bir araya gelsin, değerlendirsinler. Ortak bir karar 

verin, ona göre hareket ederiz.  
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        Meclisten sonra da sanıyorum ikinci hafta olacak veya üçüncü haftada tam kesin 

bilemiyorum. Ben de Grup Başkan Vekili arkadaşlarımı davet ettim bu konuyu görüşmek 

üzere, iki tane siyasi partimizin Grup Başkanvekilleri dediler ki biz bu konuyu kendi 

grubumuzda görüşeceğiz, isimlerini de vereyim. Milliyetçi Hareket Partisi Grup Başkan 

Vekilimiz ve Adalet ve Kalkınma Partisi Grup Başkan Vekilimiz dediler ki biz şu anda burda 

karar veremeyiz, kendi grubumuzda değerlendirelim grubumuzda çıkacak kararı paylaşırız. 

Ben de makul gördüm yani sonuçta hepimiz bir siyasi partinin grubuna bağlıyız, yani böyle 

bir şeye ihtiyaç hissederlerse tabii ki Grubuna paylaşabilirler, danışabilir. Orda ki kararı 

bizimle, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet teşekkür ederim. 

       --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: O arkadaşlarımızın kararını bekliyoruz, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet, Evet arkadaşlar. Yani Oğuz HAN bütün 

arkadaşlarımızın, biz hazırız onunla ilgili şeye, grupta arkadaşlar istiyorsanız burda hemen 

oylamada yapalım, geçebiliriz.  

         Bu arada Tuncer şunu da söyleyeyim, Tuncer şunu da söyleyeyim; Tekrar burda belki 

kaçmış olabilir diye bunu sen de kullanıyorsun İlçe Başkanı da kullanıyor ama ben bir daha 

tekrar hatırlatmak istiyorum burda. Görevden kim alacak seni diye. Şimdi burda yürütmenin 

en başındaki ülkemizde sayın Cumhurbaşkanımız eğer usulsüz, vatana, millete, burdaki 

parasına puluna canına eğer bir kastımız şeyimiz varsa tabii ki alır, boynumuz kıldan incedir 

hiç sıkıntı yok.  

         Diğer taraftan da burdaki Belediyecilik anlayışında da  iyi işte meslekte burda da yine 

Cumhuriyet Halk Partisi'nin başındaki yönetim bizi bir daha burda aday göstermez veya bizi 

görevden alabilir, hiç sıkıntı yok. 

         Ya ve Terörist dediğiniz arkadaşlara devlet terörist dememişken ben niye terörist 

diyeyim ya, ben devletten daha mı şeyim yani üst bir akılım. Devlet dememiş ki terörist o 

arkadaşa. Öyle olsaydı şimdi içerde olurdu yani, hani niye bu kadar takılıyoruz. Kenti bu 

kadar germemize gerek yok arkadaşlar diyor ve hepinize burda teşekkür ediyorum. Bence 

konuşmak iyi geliyor ya ve gündeme geçiyoruz arkadaşlar. 

        --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Başkanım,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Gündeme geçelim mi artık, 

        --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Başkanım,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Ben de merak ediyordum acaba Kaan ne oldu, 

uyudu mu? Buyur Kaan’cım,  

        --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Az önceki söylediğiniz Şükrü Abi’nin bize pas 

atmasıyla birlikte siz de hem Cumhuriyet Halk Partisi hem de Adalet ve Kalkınma Partisi hem 

de Büyük Birlik Partisi uygun görürse her ay yapılacak olan ilk toplantıda İstiklal Marşı'mızı 

okuyalım.  Bu konuda bu plastik gibi uzamasın bizim, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Kesinlikle, tamam arkadaşlar.   

        --Birtan Kaan SAAT Meclis Üyesi: Bu şekilde,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  İstiklal Marşı'nın her meclis toplantısında 

arkadaşlar oylucaz. Her ayın İstiklal Marşı'nın, 

        --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım,  

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Buyurun, 

        --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Saygı duruşu ve İstiklal Marşı, sade İstiklal Marşı değil, 

        --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Onu sorcam zaten. Evet değerli arkadaşlar, her 

ayın İlk Meclis Toplantısında Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı'nın okunmasını oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir, teşekkür ederim.  

      --Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Teşekkür ettik sayın Başkanım. 
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      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Kıymetli arkadaşlar 1/4. Maddesindeyiz buyurun 

arkadaşlar, 

     --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: Muhtarlık İşleri Müdürlüğünün, İlçemizdeki 

muhtarlıkların ihtiyaçlarının karşılanması amacıyla 08.01.2024 tarihli, 2024/11 sayılı meclis 

kararı ile belirlenen ayni yardım miktarı  ile ilgili yazısı. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  İlgili maddenin Plan Bütçe ve Hukuk Komisyonuna 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. 1/5. 

     --Tarık ERDEM Meclis Üyesi: Kültür İşleri Müdürlüğünün, Kültür ve Sosyal İşler 

Müdürlüğü’nün Görev ve Çalışma Yönetmeliği  ile ilgili yazısı. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet, bununla ilgili görüş bildirmek isteyen var mı 

arkadaşlar? Bu ilgili maddeyi de Hukuk Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

     --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğünün, İlçemiz Kurşunlu 

Mahallemizde büyük bir ana Caddeye bir Cumhuriyet Savaşçısı Köy Enstitüleri Mimarı Bursa 

Milli Eğitim Müdürlerinden Müdür Sıtkı AKKAY isminin verilmesi ile ilgili yazısı. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  İlgili Maddenin Çevre Sağlık ve Sosyal İşler 

Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği 

ile kabul edilmiştir.  

      --Tarık ERDEM Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğünün, İlçemiz sınırları 

içerisindeki asansörlerin yıllık periyodik kontrolleri için  protokol yapılması ile ilgili  yazısı. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Arkadaşlar bu önergenin direkt görüşülmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, görüş almak isteyen var mı? Evet,  

     --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Müdürlüğün,  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Peki tekrarlıyorum. İlgili maddenin direkt 

görüşülmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. 

       İlgili Maddenin okunduğu şekliyle kabulünü ve Belediye Başkanına yetki verilmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

    --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: Kültür İşleri Müdürlüğü’nün,  Kardeş şehrimiz 

Ukrayna Bishivka’ya yapılacak olan  ziyaretle ilgili yazısı. 

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin direkt görüşülmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

       Bu konuyla ilgili söz almak isteyen arkadaşımız var mı? Buyurun Oğuz HAN Bey, 

    --Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Başkanım şimdi bununla ilgili Ukrayna ziyaretinde ne amaçla 

gidilecek, 

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Gönüllü arıyorduk, sen şimdi mikrofonu aldın seni 

göndericez. 

    --Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Yok şuan maalesef benim Annem rahatsız olduğu için şehir 

dışına bile çıkamıyorum, kısıtlı çıkıyorum. Yani burdaki amaç nedir Ukrayna'ya gidip orda, 

    --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar hemen şunu söyleyeyim,  

    --Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Gemlik’imiz için bir faydalı Projemi var, o mu öğrenilecek. 

Nedir, ne değildir, 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Orda yaşayan, şöyle geldi hemen söyleyeyim,    

orda yaşayan mühendis bir arkadaşımız var sanırım şeyi. Tabii Ukrayna'nın savaş 

sonrasındaki harap durumu ve orda ki fırsatları görerek, Avrupa Birliği'nin çok ciddi bir 

kaynak aktarı mı oldu ve burdaki ticari ilişkilerimizi geliştirmek, ordan burdan Müteahhit 

arkadaşlarımızı inşaatla ve diğer işlerle uğraşan arkadaşlarımızı oraya götürmek aslında. 
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       İlk ziyaret ordaki durumu görmek, ilişkileri görmek, ne yapılabilir ’i ortaya çıkarmak için 

ama bu konuyla ilgili tabii çizilen yol haritasına baktığınızda bir 13 saat falan yol sürüyor ve 

daha fazla hakikaten biz önce Tuncer’i gönderelim dedik ama Tuncer seviyorum ya,  seni 

takılıyorum. Tabii böyle olmadığını ve sonra Zoom üzerinden görüşülmesi kararı aldık grupta, 

aynı görüşteyseniz, isterseniz bunu oylayalım. 

        Evet ilgili maddenin gidilmek suretiyle değil de Zoom üzerinden görüşülmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

      --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım Zoom üzerinden görüşmek için meclisten karar 

mı çıkması gerekiyor. 

      --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Hayır bu şimdi direkt gidilmesi ile ilgili idi, 

gitmiyoruz aslında Zoom üzerinden görüşüyoruz. 

      --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Ben giderdim savaş olmazsa ama, maalesef savaş var 

yani, 

       --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  İnşallah Şükrü Başkan’la ikinizi göndeririz, bide 

Tuncer lazım sizin yanınızda ama. 

       Şimdi bence bunu bir şey yapalım da şey geldi. Onu da hemen bir dakika, evet en son 

Selim Bey sizin Gazze’yle ilgili bir yazınız var. Gagauzia, Gagauzia, Gagauzia aklım 

Gazze'de kaldı. Orayı kardeş şehir yapamadık ya. 

     --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım teşekkür ederim, bu mecliste de bir sonrakin de 

alcaz herhalde karar ama bir önerge daha hazırlamıştım Gazze için, o yüzden onu geriye 

çektim,  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Şey yapabiliriz. Arkadaşlar bir Önerimiz daha var, 

bunun direkt görüşülmesi ile ilgili, bir okusun arkadaşlarımız. 

     --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: Büyükkumla Mahallesi 2009 ada 31 parsel sayılı 

taşınmazda  TEDAŞ 19. Bölge Müdürlüğü 1 adet trafo  (136.59m²)  yerin   bedelini 

930.008,53TL.   olarak belirlenmiş   olup tutar meclise  sunulmuştur.  

       09.09.2024  tarih ve 2024/182 sayılı Meclis Kararı ile  bedel 1.225.000,00TL. 

belirlenmiştir. Ancak TEDAŞ 19. Bölge Müdürlüğüne gönderilen  yazı tebliğine gelen 

cevapta  tutarı 990.227,50TL. dir.  

      TEDAŞ 19. Bölge Müdürlüğünün sunduğu  resmi yazdaki tutarın kabul edilmesi için 

meclis gündemine alınması ve görüşülmesini  ayrıca   2024/182 sayılı  meclis kararının iptal 

edilmesinin görüşülmesini  Gemlik Belediye Meclisine arz ederiz.  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  İlgili maddenin direkt, 

     --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım bir açıklar mısınız çok anlayamadım hep kafam 

şeyde orda sayı varmış gibi geliyor da, 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  İbrahim Bey sizden rica edelim bunu  bir       

açıklar mısınız Komisyon Başkanı olarak, 

     --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi:  Daha önce komisyonumuz da 1.225.000,00TL 

bedelle ilgili adreste Büyük Kumla Mahallesi'nde bir trafo vardı o trafonun Tuncer Bey de 

bilir Murat YAVUZ da biliyor, bir Plan Bütçe ‘deydi.  1.225.000,00TL biz kendimiz bir değer 

belirlemiştik,  bu fiyatlandırma ve TEDAŞ'tan gelen tekliflerde 990.000,00TL. civarında o 

fiyat üzerinden satılması gündeme geldi. Biz de bunu oylayarak satılması yani değerleme 

firması da 990.000,00TL. ve TEDAŞ da aynı fiyatı verdi. 

      --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Yani daha önce Plan Bütçe de yüksek geçen rakamın…. 

      --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Biz 1.225.000,00TL belirlemiştik Plan Bütçe ama 

990.000,00TL. çıktı, bu fiyat üzerinden. 

      --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: ………………   

      --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi: Yani evet,  evet aynen o. 

      --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Teşekkür ederim.   
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     --İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi:  Bir şey değil,  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  İlgili maddenin direkt görüşülmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

     İlgili maddenin kabul edilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. Başka maddemiz yoksa arkadaşlar gündemi kapatıcaz.   

     --Meclis Üyesi: ………………   

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Pardon evet,  doğru. Denetim Komisyonu oylama 

sonuçları geldi arkadaşlar, onları hemen söyleyeyim. 

       Şükrü AKSU 26, Fatih UZUN 27, Emin FİLİZ 27,  Murat YAVUZ 10, Tuncer YALÇİN 

12 şeklinde olup, komisyonumuz 5 kişiden oluşmuştur. Şükrü AKSU, Fatih UZUN, Emin 

FİLİZ, Murat YAVUZ ve Tuncer YALÇİN olmak üzere, hayırlı uğurlu olmasını diliyorum.   

     --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım bir tespitte bulunayım, yani biz arkadaşların 

önerdikleri isimleri yazdık ama onlar bizim arkadaşları yazmamışlar üzüldük. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet bunu da oylamış bulunuyoruz. Hayırlı uğurlu 

olsun. 

     Yapmış olduğumuz meclis toplantımızın Gemlik’imize, vatanımıza, milletimize hayırlı 

uğurlu olmasını dilerken 5 tane önergenin, önergenin komisyonlara havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

      Şimdi gündemi kapatıyorum ama Cemil abimiz var burda, Cemil KURT. Cemil KURT ‘a 

bir söz vericez. Zeytin konusunda Gemlik konusunda son derece duyarlı gündemi 

kapatıyorum ve Cemil KURT ’a  söz veriyorum. Meclis gündemimizi,  

     --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım geri kalan konuları görüşmek üzere karar 

almamız gerekiyor, 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Onu  onu şey yapcam, bunu söylüyorum zaten, evet 

geri kalan raporlar konusunun Pazartesi günü aynı saatte aynı yerde görüşülmesi oylamasını, 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir, teşekkür 

ederiz. Evet gündemi kapatıyoruz arkadaşlar. Gündemin kapatılmasını oylarınıza sunuyorum.  

     --Meclis Üyesi: …………. 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Saat 3 mü yapalım?  

     --Meclis Üyesi: Saat 3 yapalım,  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Peki değiştiriyoruz arkadaşlar, bir dakika 

değiştirelim. 

     --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Başkanım bundan sonra, 

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İşten gelenler var,  

     --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Bu değil, bundan sonrakilerde 3 yaparsak en azından gün 

aksamamış oluyor.  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Peki anladım,  

     --Selim YAVUZ Meclis Üyesi: Dolayısıyla eğer mümkünse tabii arkadaşlarımız uygun 

görürse,  

     --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: 3 uygun mudur arkadaşlar? Saat 3 yapılmasını 

oylarınıza sunuyorum. Oybirliği ile kabul edilmiştir. Pazartesi günü saat 3.00'te Meclis 

Toplantısının yapılmasını arkadaşlar kabul ettiler, bu şekilde not ederseniz ve bugünkü 

yaptığımız meclis toplantısını kapatıyorum, oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. 

Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

 

 

Berna IŞIKDOĞAN     

         Katip Üye 

   Yahya Emrecan UZUNKAYA    

             Katip Üye 

      Şükrü DEVİREN  

       Meclis Başkanı 

 

 


